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 עיריית רעננה 
 מן המנייןשלא ישיבת מועצה  תמלול

 13.07.2022, בתשפ" י"ד בתמוז, ביעירמיום  
 

   משתתפים: 

 ראש העיר  -  מר ברוידא חיים 

 חברת מועצה  -  גב' דרורה כהן 

 חברת מועצה  -  גב' הוכברג ענבר 

 חבר מועצה  -   מר ארז ברט 

 חבר מועצה  -  מר גולדמן חיים 

 חברת מועצה  - גב' ויינטראוב רונית 

 מועצה   חבר  -  מר רייזמן מיכאל 

 חבר מועצה    -  מר אלוש אלי 

 חברת מועצה  -  ברם גב' מיכל  

 חברת מועצה  -  גב' מירב מאיר 

 חברת מועצה  -  גב' סלוצקי דבי 

 חברת מועצה  -  גב' פוזמנטיר אנה 

 חבר מועצה  -   מר כהן אילן 

 חבר מועצה  -  מר חגי בורשטיין 

 

 חסרים: 

 חבר מועצה  - מר עייאש לורן משה 

 חבר מועצה  -  מר רחמים שלום 

 ה חברת מועצ  -  גב' ארז סגן איילת 
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 חבר מועצה  -  מר ניר קריסטל 

 חברת מועצה  -   גב' שחר גלי 

 
  מוזמנים: 

 מנכ"ל העירייה  - מר אריאל הילדסהיימר 

 גזבר העירייה  -  מר יוסי מזרחי 

 היועצת המשפטית לעירייה    -  עו"ד תהילה סובל 

 מבקרת העירייה  -   גב' גלית פלג 

 
 
 

   יום:דר ה על ס

 . 2021ת בעירייה לשנת דיון מיוחד בין וחשבון על הביקור .1

 .  2021דין וחשבון הממונה על תלונות הציבור לשנת  .2
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 .2021דיון מיוחד בין וחשבון על הביקורת בעירייה לשנת  . 1

 

לשנת   מר חיים ברוידא:  בעירייה  הביקורת  על  וחשבון  ודין  מיוחד  וחשבון 2021דיון  ודיון   ,

לשנת  הממו הציבור  תלונות  על  א2021נה  ראשון  דבר  ועדת  .  ולחברי  פלג  לגלית  להודות  רוצה  ני 

יסודי,  בדו"ח  שמדובר  בפרוטרוט  הדו"ח  את  וקראתי  אכן  התרשמתי  אני  העבודה.  על  הביקורת 

מהדו"ח, שנועדו לייעל  מקצועי, גם מבחינת הנושאים שנבחנו השנה, וגם במסגרת המסקנות העולות  

רשו להסדרה לפני שנים, ואני שמח  שבחלקם נד  בקרה והפיקוח. הדו"ח נוגע בהליכים את תהליכי ה

הגורמים   מטעם  הפעולה  שיתוף  גם  בולט  תיקון.  הדרוש  את  להסדיר  כדי  פועלים  אנחנו  שכעת 

אריאל   העירייה  מנכ"ל  של  ברשותו  צוות  הביקורת  תהליך  את  שליוו  בעירייה,  המקצועיים 

ות המקצועיים,  מעותיים לפיקוח ובחינת יישום ההמלצות של הצוהילדסהיימר. קיים תהליכים מש

למנהלי אגפים ועובדיהם לתת התייחסות למסקנות הדו"ח, ולטפל בדרוש. אני מאמין   כולל מתן במה

בביקורת עניינית שהיא גם על ערך מידע לתקן ולשפר את המנגנון העירוני. כך רשות מקומית יוצאת 

הגורמ את  הנחיתי  אני  ההמלנשכרת.  יישום  אחרי  לעקוב  בעירייה  המקצועיים  שניתן ים  כפי  צות, 

לראות בדיווח שהוגש למבקרת העירייה והמצורף לדו"ח הביקורת. בכל מקרה, אני רוצה להביע, אני  

אגדיר את זה בצורה עדינה, חוסר הבנה או חוסר יכולת להבין איך יו"ר ועדת הביקורת מחליטה על  

גניבהדעת עצמה לא לדון בסעיף מס ממעביד, של הפרת    וים. סעיף שמדובר בסעיף חמור ביותר של 

יו"ר הוועדה, ואני הייתי   יו"ר הוועדה,    2אמונים. אני חושב שזה לא מקובל שמפעילה פה  קדנציות 

את שיקול דעתה ומונעת מחברי המועצה לדון בכל, אם אני בדקתי לכל האורך של השנים האחרונות,  

   -ועדה ניצלה את מעמדה והחליטה לא לדון בסעיףלא היה מקרה שבה יו"ר הו

 

 -תיזהר במילותיך, תיזהר במילים שאמרת גב' רונית ויינטראוב: 
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   -לדון בסעיף מסוים מר חיים ברוידא: 

 

 את מפריעה, את מפריעה בבקשה.  מר אריאל הילדסהיימר:

 

 אל תפריעי לי.  מר חיים ברוידא: 

 

 את מפריעה.  מר אריאל הילדסהיימר:

 

 אין בעיה.  גב' רונית ויינטראוב: 

 

ולכנס   רוידא: מר חיים ב שוב  לקרוא  האפשרות  את  בודק  אני  חושב,  אני  מסוים,  בסעיף  לדון 

וגם   לשולחן,  סביב  שיושב  לחברנו  גם  שנוגעת  חמורה  בעבירה  מדובר  הנ"ל.  בסעיף  ולדון  ישיבה 

רך ההיסטוריה שמישהו לקח לעובדת עירייה שנמצאת היום בתהליך של פיטורים. לא ראיתי לכל או

ני כינסתי וביקשתי גם מגלית. אמרתי גם לגלית, 'לא מקובל עליי'. אני חושב  ועשה את הדברים, וא 

שגם גלית עצמה הייתה צריכה להגיד. בכל דו"ח יש את הסיכון ויש את ההמלצות של הצוות. במקרה  

האלה מזווית משפטית, האם צריך   הזה אנחנו עומדים באוויר. לכן אני חושב, ואני בודק את הדברים

 ון ולתת לנו את ההמלצות במקרה הזה. לכנס שוב ולד

 

 הרמת להנחתה, אני יכולה להגיד.  גב' דבי סלוצקי: 

 

 אני הרמתי להנחתה אני שמח.  מר חיים ברוידא: 

 

 אני יכלה לשאול משהו? אני רוצה לשאול משהו.   : אנה פוזמנטירגב' 
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  -האנ רגע גב' רונית ויינטראוב: 

 

 מע מהמבקרת. יש פה מבקרת, בואו נש  מר אלי אלוש:

 

 רגע, יש יו"ר הוועדה.  גב' רונית ויינטראוב: 

 

הכנסתם, כי אתם מחלקים את  עמדתי לכתוב לאריאל כשראיתי שאני בדיוק   גב' דבי סלוצקי: 

   -סדר היום ממש ברגע האחרון. אז ראיתי

 

 שיב לך. רגע, ראש העיר לא מק גב' רונית ויינטראוב: 

 

מ גב' דבי סלוצקי:  זה  להיות,  בשבילך.  יכול  המכתב  אריאל,  לאריאל.  חומרי  הנדון"כתב   ...

בשנת  1חקירה.   ערכה  העירייה  מבקרת  של   2021.  נוכחות  כרטיסי  והחתמת  חריגות  על  בדיקה 

פרק   ראה  המבקרת.    7עובדים.  חבר  2בדו"ח  לכאורה  מעורב  היה  בו  ספציפי  אחד  למקרה  בקשר   .

. ראש  3בדו"ח המבקרת.   5טחה. ראה פרק  , העמידו לרשות המבקרת חוקר פרטי ומצלמות אבמועצה

. באותו יום עצמו... התרעתי על כך  4בו פרסם את תוכן הדו"ח הנ"ל.    20.2.2022-העיר הפיץ מכתב ב

ראה   אישורה.  קבלת  וללא  ביקורת  לענייני  בוועדה  דיון  טרם  ביקורת  דו"ח  של  תוכן  לפרסם  שאין 

. 5ק מהבסיס החוקי, הכינותי מראש, הוא פה.  ג' ו' לפקודות העירייה. זה סעיף שהוא חל  170סעיף  

אומרת  זאת  הביקורת.  ועדת  ולחברי  העיר  ראש  תגובת  לידי  הדו"ח  את  המבקרת  העבירה  למחרת 

התקבל   22.2.2022-. עבר עוד יום וב6ראש העיר יומיים לפני שהוא קיבל את הדו"ח הוא כבר הגיש.  

על הדו"ח, שימכתב   העירייה  העיר למבקרת  תגובה תודה מראש  זה  נימוסים  מי שרואה במכתב  ש 

וללא   לתוכן הדו"ח  ללא התייחסות  זה,  פורמלי  רואה במכתב  ופרסמתי שאינני  כבר כתבתי  לדו"ח. 

. 7ג' ג' לפקודת העיריות.    170הערות תגובה לדו"ח הביקורת. ומי שרוצה לדעת למה, שיסתכל בסעיף  

ו"ח ברבים, בלי שהתקיים דיון בוועדה, בלי הגדיל לעשות ראש העיר והפיץ את תוכן הד  23.2.2022-ב
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. רק בתחילת מאי הועברו לידי חברי הוועדה 8שיתקבלו הערותיו, ובלי התייחסות מהותית לתוכנו.  

עומד   שאתה  ליקויים  לתיקון  הוועדה  המלצה  בצורת  לדו"ח  עניינית  התייחסות  ביקורת  לענייני 

  -מאי. ... במשך חודש 9." אריאל אני מדברת עליך. בראשה

 

 רגע התייחסות של מי?    מר אלי אלוש:

 

לעמוד   גב' דבי סלוצקי:  שנוכל  מנת  על  גבוהה,  בתדירות  ביקורת  לענייני  הוועדה  את  "לכנס 

  5בלוח זמנים ולדון בדו"ח. בעת הדיון הצהרתי שאנחנו הולכים לדון בכל פרקי הדו"ח, להוציא פרק  

. 2בחר ציבור נודף ריח של התכתשות פוליטית.  טעמים. ואמרתי את זה, התנהלות הממוקדת בנ  2-מ

יש מה   נושא במקביל.  לדון באותו  רואים טעם  ואיננו  ומשפטית  בבדיקה משטרתית  נאמר שהנושא 

סוביודיצ נקרא?  השנקרא  זה  ככה  דו"ח  10,  לנושא  המניין  מן  שלא  העיר  מועצת  ישיבת  נקבעה   .

ב16.7.2022בתאריך  הביקורת   התבטל  הדיון  רוחי  למורת  כינוס  .  לפני  ספורים  ימים  דבר  של  סופו 

והחריגות  11המועצה, מבלי שניתנו הסברים לכך.   . כאן המקום להדגיש שכל השתלשלות העניינים 

שהם   ובטוחה  סבורה  ואני  המדינה.  ולמבקר  הפנים  למשרדי  העירייה,  למבקרת  ידי  על  דווחו  הנ"ל 

יבו במהרה.  בטיפולם  ביטוי  לידי  כדי  12או  כמקדמה  זה  כל  דיון  .  התקיים  ובטרם  שבינתיים  לומר 

המפורסם,   5במועצת העיר. חומר תיעודי מצולם, אשר הוזמן על ידי העירייה לצורך הביקורת בפרק  

. מאחר שהמבקרת טוענת שהחומרים נמצאים אצלה שמורים 13מצא את דרכו לאמצעי התקשורת.  

, לבדוק איך וכיצד חומר השייך  , "אבקש מאדוני כאחראי על ניהול העירייהבילךבכספת", אריאל בש

שודר  ואף  התקשורת  לאמצעי  והודלף  דרכו  את  מצא  בלבד,  לביקורת  לשמש  אמור  והיה  לעירייה 

ופרסומם מהווים הפרה 28.6.2022-ב  13בערוץ   ומציינת שהדלפת חומרים של ביקורת  . הנני חוזרת 

דו"ח או חלקו או תוכנו או ממצ  334חמורה על החוק. סעיף   ביקורת ומפר בכך את א' המפרסם  א 

 ג' ו' או תנאי ההיתר שניתן לו לפי הסעיף האמור, דינו מאסר שנה."   170סעיף 

 

. אני שתקתי אז אני אני רוצה לענות לך. הפכת את הביקורת לקרדום פוליטי מר חיים ברוידא: 
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ם פה  אני אומר לך דבר אחד, אם אחד מהחברים שיושביאומר לך, לקרדום פוליטי. לקחת וניצלת ו

התפטרותו.   את  ודורשת  הזה  בדבר  דנה  היית  את  דיברנו,  שאנחנו  סעיפים  אותם  את  מקבל  היה 

  מדובר פה בדבר חמור ביותר. ויושבת פה חברת ועדה, חברת מועצת עיר, שיש לי את כל ההתכתבויות 

פלוס שליחה של יו"ר ועד העובדים של עיריית  שלה עם בעלה מה שהיא אומרת על הדברים האלה,  

פגישות לשבת עם כל הדברים האלה. לבוא ולהגיד לי לשתוק או לבוא ולהגיד שלא    2-מת גן אליי לר

 דנים בדברים כאלה. מדובר בעבירה חמורה.  

 

 משטרה.  מר מיכאל רייזמן: 

 

  -משטרה, משטרה, משטרה, וכל זמן מר חיים ברוידא: 

 

 ם שונים. דברי 2דברים שונים. אבל אתה מערבב  2זה  : יראנה פוזמנטגב' 

 

  -מאסר שנה גב' דבי סלוצקי: 

 

 מה שאת עושה, מה שאת עשית זה דבר חמור ביותר.  מר חיים ברוידא: 

 

 נכון.  מר מיכאל רייזמן: 

 

   -ניצלת באופן ציני מר חיים ברוידא: 

 

  -להשתמש באמצעים עירוניים כדי גב' דבי סלוצקי: 

 

 ועדה לראשונה.   ניצלת באופן ציני את מעמדך כיו"ר וידא: ים ברמר חי
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 המילים מוקלטות לפרוטוקול.  גב' רונית ויינטראוב: 

 

  -לראשונה מר חיים ברוידא: 

 

 תזכור את זה.   גב' רונית ויינטראוב: 

 

  -אנחנו מדברים פה על דבר  מר חיים ברוידא: 

 

 תני לו לדבר.   גב' רונית ויינטראוב: 

 

 ני כל הוא נראה. על דבר שפורסם ונראה לעיני כל, לעי : ברוידא מר חיים

 

 ואסור היה.  גב' דבי סלוצקי: 

 

 לעיני כל.  מר חיים ברוידא: 

 

 ואסור היה.  גב' דבי סלוצקי: 

 

   -ברור לעיני כל אדם מר חיים ברוידא: 

 

 לפי חוק אסור היה לך לפרסם את זה.  גב' דבי סלוצקי: 

 

 ירות ואת יושבת ואת מגנה עליו.  בצע עבאדם שמ מר חיים ברוידא: 
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 אתה מנצל את מעמדך כדי להשתמש בביקורת... פוליטי.  דבי סלוצקי: גב' 

 

 תקדים מסוכן.   מר חיים ברוידא: 

 

 תתבייש לך, תתבייש לך.   גב' דבי סלוצקי: 

 

 תקדים מסוכן. אני לא צריך להתבייש בעצמי.   מר חיים ברוידא: 

 

 לך. תתבייש  גב' דבי סלוצקי: 

 

 דיבור.  אני מבקשת רשות  גב' רונית ויינטראוב: 

 

 מה המבקרת אומרת לא שמענו.   מר אלי אלוש:

 

 אנחנו נשאל את המבקרת.  גב' רונית ויינטראוב: 

 

אני רוצה לשאול שאלה. בהנחה של מה שאת רושמת זה הכול אמת לאמיתה.  מר חיים גולדמן: 

 דת ביקורת? האם זה מספק סיבה טובה שלא לדון בזה בווע

 

ברגע   גב' דבי סלוצקי:  לניגוח בוודאי,  ככלי  הביקורת  בוועדת  העיר,  במועצת  שמשתמשים 

 פוליטי, אני לא רוצה להיות חלק בזה... 

 

 זה דו"ח של המבקרת.   מר אריאל הילדסהיימר:
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 אבל מה זה, זה היא כתבה, זה לא אני כתבתי את זה.  מר חיים ברוידא: 

 

מנצלאמצזה   גב' דבי סלוצקי:  שאתה  עירוניים  אמצעים  עירוניים.  כראש   עים  מעמדתך  את 

 העיר כדי להשתמש בו להתכתשות פוליטית.  

 

  -דבי, דבי מר חיים גולדמן: 

 

 זה התכתשות פוליטית?   מר חיים ברוידא: 

 

 כן.  גב' דבי סלוצקי: 

 

 הבן אדם... אותך ואותי איזה התכתשות פוליטית.   מר חיים ברוידא: 

 

 ות. אז למה שמעתי... שחבל להציע הצע ב: ויינטראו גב' רונית

 

 דבי, עוד לא סיימתי.   מר חיים גולדמן: 

 

 אני דיברתי על זה ליועצת המשפטית.  גב' רונית ויינטראוב: 

 

 גלית אני יכולה לשאול משהו?  : אנה פוזמנטירגב' 

 

 אחרי הסיפור הזה.   גב' רונית ויינטראוב: 
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 -צה להביןדבי, אני רו מר חיים גולדמן: 

 

 ל, רגע, רגע, חיים אבל אני ביקשתי לפניך. אני רוצה לשאו : אנה פוזמנטירגב' 

 

 אני באמצע, לא, את לא ביקשת לפניי.  מר חיים גולדמן: 

 

 כן, אני פשוט...   : אנה פוזמנטירגב' 

 

   -אני באמצע דין ודברים מר חיים גולדמן: 

 

 אתה צועק אבל אני...   : אנה פוזמנטירגב' 

 

א גולדמן: יים מר ח פעם  עוד  שאלה,  לשאול  רוצה  פה אני  פעם.  עוד  שאלה,  לשאול  רוצה  ני 

 מדובר על, אני לא יודעת, לכאורה, לכאורה ממצאים חמורים. 

 

 ונמצאים בדיון משפטי, ואסור לנו לדבר על זה, זה סוביודיצה.  גב' דבי סלוצקי: 

 

  -רגע מר חיים גולדמן: 

 

 ר על זה.  אסור לנו לדב גב' דבי סלוצקי: 

 )מדברים יחד(  

 

 ת... יו"ר הוועדה כדי למנוע מהציבור מידע, זה הכול. א מר חיים ברוידא: 
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 תהילה אומרת שזה לא נכון, דבי.  מר אריאל הילדסהיימר:

 

  -דבי מר חיים גולדמן: 

 

של   מר אריאל הילדסהיימר: אישור  רציתם  מקודם  אבל  נכון.  לא  שזה  אומרת  המשפטית  היועצת 

  -המשפטית. אנחנו צריכים היועצת

 

  -למה אתה אומר... בחקירה משטרתית ואתה מנוע מלדבר אוב: גב' רונית ויינטר

 

 אנחנו צריכים לכבד את מוסד הביקורת, מה זה הדבר הזה?  מר אריאל הילדסהיימר:

 

 ופתאום אתה אומר שפה זה בסדר?  גב' רונית ויינטראוב: 

 

 זה בחקירה משטרתית? בחקירה משטרתית.  אני לא יודע אם זה מר חיים גולדמן: 

 

   -יש פה דו"ח של המבקר ריאל הילדסהיימר:מר א

 

 אני יכולה לשאול משהו?   : אנה פוזמנטירגב' 

 

 -מה זה הפרוצדורה הזו? מה הקשר לפרוצדורה וזה? יש פה דו"ח, יש פה דו"ח מר אריאל הילדסהיימר:

 )מדברים יחד( 

 

 , אני לא מבין את זה באמת.  "ח ביקורתיש פה דו מר אריאל הילדסהיימר:
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   -אנה תדבר ואחריה אני ונית ויינטראוב: גב' ר

 

 אבל הוא מדבר.    מר אילן כהן:

 

 אני מדבר.  מר חיים גולדמן: 

 

 אבל סיימת.  גב' רונית ויינטראוב: 

 

 הוא לא סיים.    גב' מיכל ברם:

 

 את לא מנהלת את הישיבה, מה זה?   מר אילן כהן:

 

 זה חלק מהדו"ח נכון?   : גולדמן מר חיים

 

 זה לא היה צריך להיות חלק מהדו"ח, השתמשו ומבקרת העירייה...   צקי: גב' דבי סלו

 

 עשית שימוש ציני בכוחך כדי למנוע מהציבור.   מר חיים ברוידא: 

 

 אתה, אתה.  גב' דבי סלוצקי: 

 

  -יעשית שימוש ציני. שימוש ציני בתפקידך. שימוש צינ  מר חיים ברוידא: 

 

ל גב' רונית ויינטראוב:  שימוש  עשית  הגיע  אתה  כמה  עד  והשאלה  עיר.  כראש  שלך  בכוח  רעה 

 השימוש הזה לרעה.  
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 בסגנון שלך.  מר חיים ברוידא: 

 

 עד כמה הגיע השימוש הזה לרעה שאתה עשית.   גב' רונית ויינטראוב: 

 

 כמה מתאים לך...   מר חיים ברוידא: 

 

לרעהנברר,  אנחנו   גב' רונית ויינטראוב:  השימוש  את  עשה  מי  נברר  עוד  שאלות  אנחנו  הרבה  יש   ,

 בסיפור הזה. ואנחנו נשאל. 

 

שאתם    מר אילן כהן: כמו  לפני,  הממצאים  פרסום  האם  המבקרת,  את  לשאול  רוצה  אני 

  -אומרים

 

 כתוב.  גב' רונית ויינטראוב: 

 

 יפה, כתוב.  : אנה פוזמנטירגב' 

 

 כל פרק. הספר ב תפתח את גב' רונית ויינטראוב: 

 

 ע, אני אפריע לך. אני לא מפרי  מר אילן כהן:

 

 -האם החומר היה אצלך : אנה פוזמנטירגב' 

 

 אני רוצה לדבר, שקט.    מר אילן כהן:
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 ויצא, ואם מותר לפרסם?   : אנה פוזמנטירגב' 

 

   -האם מותר לה  מר אילן כהן:

 

 מבקשת מתחילת הדיון.  לא, אבל אני רוצה לשאול. אבל אני : אנה פוזמנטירגב' 

 

 תנו לי לדבר.  אבל נ  מר אילן כהן:

 

   -רגע, דקה, דקה מר חיים ברוידא: 

 

  -אבל אתה לא יכול להפריע  : אנה פוזמנטירגב' 

 

 אבל...   מר אילן כהן:

 

 גם אני רוצה לשאול.   : אנה פוזמנטירגב' 

 )מדברים יחד(  

 

 קיבל זכות דיבור.  אבל אילן באמצע לדבר, הוא  מר אריאל הילדסהיימר:

 

 ילן. קדימה א מר חיים ברוידא: 

 

אני שואל את המבקרת, האם אי דיון בנושא הביקורת הנוכחי, שהוא מאוד   מר אילן כהן:

האם זה הפריע או פגע בחקירה? והאם מותר לא לדון במקרה כזה קשה? ולכסות על מקרה של   חמור,
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 מישהו מסוים, לא יודע מי זה, האם מותר?  

 

 העירייה. בלי ייעוץ משפטי מפורש של  הילדסהיימר: ריאל מר א

 

ועדת    גב' גלית פלג: עקרוני  באופן  הזה.  לנושא  התייחסות  בפקודה  יש  אגיד.  אני  אז 

הביקורת צריכה לדון בנושא הביקורת שעלו בדו"ח הביקורת. עם זאת הפקודה גם מאפשרת, אומרת  

 העיר. שאם ועדת הביקורת לא דנה, הדיון יהיה במועצת 

 

לא   מר אריאל הילדסהיימר: היא  אם  להחליט  זה  ביקורת  ועדת  יו"ר  בסמכות  זה  מלכתחילה  דנה. 

 באופן חד צדדי, בניגוד לפקודה, בלי ייעוץ משפטי שהוא לא מעלה לנושא?  

 

אני לא יודעת לומר לכם אם אפשר עם או בלי ייעוץ משפטי. אני אומרת את   גב' גלית פלג:

 דברי הפקודה.  

 

 ואם יש לי ייעוץ משפטי?  דבי סלוצקי: ' גב

 

 פרטי?   גלית פלג:גב' 

 

 ואם יש לי ייעוץ משפטי?   גב' דבי סלוצקי: 

 

  -את יכולה לפנות ליועצת המשפטית מר אריאל הילדסהיימר:

 

 אבל לא, יש לי ייעוץ משפטית.  גב' דבי סלוצקי: 
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 היא רוצה לדעת על הייעוץ המשפטי.  גב' רונית ויינטראוב: 

 

 לנו את תהילה.  זו השאלה הראשונה ששא  מר אריאל הילדסהיימר:

 )מדברים יחד(  

 

רגע גלית אפשר לשאול רק שאלה אחת. אני לא יכולה להגן לא על הצד הזה  : אנה פוזמנטירגב' 

שהיו   דברים  ויש  חקירה,  חומר  יש  אם  פשוטה.  מאוד  שאלה  שואלת  פשוט  אני  הזה,  הצד  על  ולא 

לי מושג אאמורים להיות בתוך הל יודעת בכספת או אין  ואני לא  שכה שלך או לא  לפני,  יפה. האם 

אני   אמר.  שחיים  מה  וכל  צודק  מי  לדון  באה  ולא  דנה,  לא  או  דנה  שלא  צודקת  דבי  אם  לדון  באה 

האם   החוצה?  ייצא  שזה  אסור  והיה  החוצה  יצא  שהחומר  נכון  זה  האם  פשוט,  אותך  שואלת 

ועצת העיר ץ, היה מותר לפרסם אותם לפני שדנו בוועדה במהסרטונים האלה וכל מה שפורסם בחו

 או לא יודעת איפה, תחליטי מה הסדר הנכון?  

 

   -אסור היה לפרסם חומר  גב' גלית פלג:

 

  -האם היה : אנה פוזמנטירגב' 

 

 רגע, תני לה היא עונה לך.    מר אילן כהן:

 

 היא עונה.  גב' רונית ויינטראוב: 

 

 ה.  ל התשובתחזרי ע  מר אילן כהן:

 

  -ת את זה, זה היה כבר בדו"ח או שזה היהחיים, אתה פרסמ  : גב' דרורה כהן
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 רגע, תני לה לענות.    מר אילן כהן:

 

 תני לה לענות.   גב' רונית ויינטראוב: 

 

 תני לה לענות. הוא לא פרסם.   מר אילן כהן:

 

 תני לה לענות.   מר חיים ברוידא: 

 

 הוא לא פרסם.    מר אילן כהן:

 

 צה לענות. היא רוצה לענות, היא רו : אנה פוזמנטירגב' 

 

על פי הפקודה דו"ח הביקורת מותר לפרסום ברבים לאחר הדיון בו במועצת    גב' גלית פלג:

 העיר. 

 

 היא שאלה על הסרטים, לא על הפרסום.   מר ארז ברט: 

 

 גלית, על החומרים.   גב' רונית ויינטראוב: 

 

   -הסרטים. אחרי הדיון לתי עלאני שא : אנה פוזמנטירגב' 

 

   -מה שאת אומרת בעצם ן: מר חיים גולדמ
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   -אני לא שומעת : אנה פוזמנטירגב' 

 

זה גם לא   מר חיים גולדמן:  נידון במועצת העיר, אז  מה שהיא אומרת בעצם זה שעד שזה לא 

  -יכול להיות נידון בוועדת ביקורת

 

 זה לא נכון.  גב' דבי סלוצקי: 

 )מדברים יחד(  

 

, גלית אני לא שמעתי מה שאת אמרת. אני שאלתי  גלית אני לא שמעתי. רגע : אנה פוזמנטירגב' 

במועצת   בוועדה  שנדון.  לפני  פורסם  שהחומר  חוקי  וזה  בחוק,  פורסם  החומר  האם  החומר.  על  רק 

 העיר לא משנה איפה.  

 

  -תשמעו  גב' גלית פלג:

 

   -ועדה... ראש העירהאם לפני שהחומר נדון בכל  : אנה פוזמנטירגב' 

 

 .. החומר. גב' דבי סלוצקי: 

 

לפני   : אנה פוזמנטירגב'  דבי אני מדברת, אני שואלת, אי אפשר לצעוק. האם זה חוקי שהחומר 

שנדון במועצת העיר או בוועדה או מה שלא נחליט, זה נכון שהוא יצא החוצה והאם זה מותר. פשוט,  

 היה אפשר לפרסם אותו? פשוט מה שאני שואלת. אני שואלת. זה היה אמור להיות סודי או ש

 

  -אני אומרת מה שהפקודה אומרת  גב' גלית פלג:
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 רגע, תנו לי לשמוע.   : אנה פוזמנטירגב' 

 

 לפי הפקודה פרסום הדו"ח ותוכנו, יהיה רק לאחר הדיון במועצת העיר.    גב' גלית פלג:

 

 טונים וכל דבר אחר. זאת אומרת שהיה אסור לפרסם כל סר : אנה פוזמנטירגב' 

 

 ו"ח, את הדו"ח.  את הד  : גב' דרורה כהן

 )מדברים יחד(  

 

   -דרורה, דרורה, אני חוזר ואומר, אני חוזר ואומר מר חיים ברוידא: 

 

   -כל חומר שהיה : אנה פוזמנטירגב' 

 

  -חוזר ואומר, היה פה שימוש ציני על ידי חברת מועצת העיר מר חיים ברוידא: 

 

 על ידי מישהו שפרסם...   י: גב' דבי סלוצק

 

 שלקחה והשתמשה בכוחה, כדי להסתיר מהציבור מידע על מה שנעשה פה.   מר חיים ברוידא: 

 

   -להסתיר? הרגע אמרה לך המבקרת שהמידע גב' רונית ויינטראוב: 

 

 על מה שנעשה פה, על מה שנעשה פה.  מר חיים ברוידא: 

 

 היה חסוי.  גב' רונית ויינטראוב: 
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 בסדר גמור טוב.   ברוידא: מר חיים 

 

   -שאתה שלחת חומרים וב: גב' רונית ויינטרא

 

אני אתבע   מר חיים ברוידא:  כי  אותי  אני אתבע אותך, אל תאשימי  כי  את אל תאשימי אותי, 

 אותך. 

 

 לא מאשימים.  : אנה פוזמנטירגב' 

 

אותי מר חיים ברוידא:  תאשימי  את  אותך.  לתבוע  יכול  אני  כי  אותי,  תאשימי  אתבע אל  אני   ,

 אותך. 

 )מדברים יחד(  

 

כולנו    ט: מר ארז בר אם  שהדליף.  אחד  לאותו  המועצה  של  משותפת  גינוי  הודעת  נוציא 

 אומרים שזה אסור.  

 

 רגע, אני מבקשת רשות דיבור.  גב' רונית ויינטראוב: 

 

 בגלל זה ביקשתי מאריאל לברר מי הדליף.   גב' דבי סלוצקי: 

 )מדברים יחד(  

 

 לכי תגישי תלונה, תלי תגישי תלונה.  וידא: מר חיים בר
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  -לא היה  : גב' דרורה כהן

 

 לכי תגישי תלונה.   מר חיים ברוידא: 

 

 ... שהמנכ"ל יברר.   גב' דבי סלוצקי: 

 

 לכי תגישי תלונה.    מר חיים ברוידא: 

 

 לפי דעתי והבנתי חיים, חיים...  : גב' דרורה כהן

 )מדברים יחד(  

 

 קודם כל הייתי...   מר אריאל הילדסהיימר:

 

 , זו לא זכותך להגיד את זה. אין לך זכות להגיד את זה. אריאל מר מיכאל רייזמן: 

 

  -אז אני אחזור על זה עוד פעם מר אריאל הילדסהיימר:

 

 אין לך זכות להגיד את זה.  מר מיכאל רייזמן: 

 

הסדר   מר אריאל הילדסהיימר: על  אחראי  גם  אני  אכי  לא,  בהתנהלות.  המועצה  הטוב  מזכיר  אני  בל 

 וזה חלק... בעירייה.  

 

 לא יעזור לכם כלום.   מר חיים ברוידא: 
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  -ואני חושב שזה חמור מאוד מר אריאל הילדסהיימר:

 

את   מר חיים ברוידא:  שגנב  אדם  בן  של  קלאסי  מקרה  פה  לקחתם  כלום,  לכם  יעזור  לא 

 המערכת, וניסיתם לגונן עליו. 

 

 חמור. מאוד  מר אריאל הילדסהיימר:

 

 לגונן עליו.  מר חיים ברוידא: 

 

 לפי דעתי מה שפורסם זה לא היה...   : דרורה כהןגב' 

 

 הבן אדם המשיך להצביע פה נגד ובעד ולהמשיך לעבוד במועצה...  מר חיים ברוידא: 

 )מדברים יחד( 

 

 מי שמע דבר כזה, לא ייאמן. פשוט לא ייאמן.   מר אריאל הילדסהיימר:

 

 לא היה...   : גב' דרורה כהן

 

 ומר יו"ר ועדת ביקורת לא יכול להחליט, לא יכול להחליט סליחה.  אני שוב א מר אריאל הילדסהיימר:

 

 אריאל, אריאל תעצור כאן, אוקיי מחר יש לי פגישה בסדר.  גב' רונית ויינטראוב: 

 

   -מה שאתה פרסמת  : גב' דרורה כהן
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  -יש לי שאלה מר חיים ברוידא: 

 

 ... רשות דיבור.   ראוב: גב' רונית ויינט

 

   -ורה את היית בישיבהדר מר חיים ברוידא: 

 

 מה שפורסם, אני אומרת זה עוד לא היה בכלל בדו"ח ביקורת.   : גב' דרורה כהן

 

 בדיוק.   מר אילן כהן:

 

 לא היה עוד בכלל דו"ח ביקורת.   : גב' דרורה כהן

 

 זה רק מחמיר... דרורה, זה רק מחמיר.    מר ארז ברט: 

 

 גרוע. עוד יותר גרוע. עוד יותר  : אנה פוזמנטירגב' 

 

 לא היה ביקורת.    : גב' דרורה כהן

 )מדברים יחד( 

 

 בבקשה גלית, גלית תציגי את זה. גלית תציגי את זה.  מר חיים ברוידא: 

 

   -סליחה, אני רוצה גב' רונית ויינטראוב: 

 

  -גלית תציג מר חיים ברוידא: 
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 ביקשתי רשות.  אני לא,  גב' רונית ויינטראוב: 

 

 י אחר כך.  את תדבר מר חיים ברוידא: 

 

  -אתה לא תסתום לי את הפה גב' רונית ויינטראוב: 

 

 אני לא סותם לך את הפה. גלית בבקשה.   מר חיים ברוידא: 

 

  -לא סליחה, יש לי רשות דיבור גב' רונית ויינטראוב: 

 

 גלית בבקשה.  מר חיים ברוידא: 

 

 ואתה לא תסתום לי את הפה.  גב' רונית ויינטראוב: 

 

  -קודם היא תדבר ואחר כך  מר חיים ברוידא: 

 

 אתה לא תסתום לי את הפה.  גב' רונית ויינטראוב: 

 

 גלית בבקשה.  מר חיים ברוידא: 

 

 אתה לא תסתום לי את הפה.  גב' רונית ויינטראוב: 

 

 גלית בבקשה. שקט דקה, דקה, גלית מדברת עכשיו דקה.  מר חיים ברוידא: 
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 . אז גלית תסביר לך את זה : אנה פוזמנטירגב' 

 

. מטרת הביקורת היא בעצם לבדוק את 2021הוגש לכם דו"ח הביקורת לשנת    גב' גלית פלג:

היעילות   עיקרון  מידות,  טוהר  שמירת  לבדוק  החוק.  להוראות  בהתאם  ועובדיה,  העירייה  פעילות 

את   העירייה,  של  הכספי  ניהולה  את  ולבדוק  הזאת  והחיסכון,  הביקורת  נכסיה. תכנית  ואת  רכושה 

ואת    שנעשית הביקורת  היקף  קביעת  את  לי  מאפשרת  הפקודה  ידי.  על  נקבע  והיקפה  השנה  לאורך 

ולוועדת   נוספים,  נושאים  לבדוק  ממני  לבקש  העירייה  לראש  סמכות  נותנת  היא  כן,  כמו  הנושאים. 

שנת   לאורך  שנערך  הביקורת  דו"ח  ממצאים  2021הביקורת.  לתגובת    כולל  הוגש  הוא  והמלצות. 

לאורך השנה. וכבר במהלך השנה החלו הגופים השונים והאגפים השונים לבדוק המבוקרים השונים  

את התנהלותם ולתקן את הממצאים, ולפעול ליישום ההמלצות. אני רוצה לברך את העירייה שפעלה 

ובסיום  דו"חות הביקורת למבוקרים,  בהגשת  ואינה הסתפקה  דו"ח לאורך השנה    לאורך השנה,  כל 

הלים הרלוונטיים. המנהלים התבקשו ליישם את ההמלצות ולתת לוחות  פעל המנכ"ל לכנס את המנ

אני סבורה שבקיום של הדיונים האלה פעלה  זמנים שייקבעו מראש ליישום ההמלצות לאורך השנה.  

ולטו העבודה  תהליכי  לתקינות  הביקורת,  לחשיבות  נוסף  דגש  ולתת  לחדד  המידות העירייה  הר 

ש דו"ח הביקורת הזה לתגובת ראש העיר ולוועדת הביקורת. בעירייה. כחלק מתהליך הביקורת הוג

-בוצעו מספר ביקורות לאורך השנה בנושא ניהול תהליכי אישור לטאבו, זה נושא רוחבי שמתייחס ל

תית ועסקית,  אגפים, אגף הגבייה ואגף ההנדסה, להיבטים וניהול בריכת השחייה, פינוי פסולת בי  2

כספי   ניהול  משחק,  מתקני  ובאופן  תחזוקת  כולל  באופן  עובדים  נוכחות  ניהול  וכן  העובדים,  ועד 

הביקורת   בביצוע  קודמות.  משנים  דו"חות  של  המלצות  יישום  כולל  הביקורת  דו"ח  בנוסף  נקודתי. 

ת לאורך  הזאת בעצם יש כלי להערכה אפקטיבית של הביקורת בעירייה, ובחינה של תיקון ההמלצו

העיר לעובדי  להודות  רוצה  אני  הביקורת  השנים.  עבודת  עם  הפעולה  שיתוף  על  ולמנהליה,  ייה 

הביקורת,   בחשיבות  שמכיר  העירייה  לראש  להודות  רוצה  אני  ההמלצות.  ליישום  וההירתמות 

ולוועדת הביקורת שמכירה בחשיבות הביקורת ובתרומתה. תודתי בנוסף לעובדות הביקורת ולמיכל 
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יחד איתי לאורך השנה. הדו"ח הוגירון   נידון רק בנושא אחד, כמו  שמבצעת אותה  ש לכם, הוא לא 

שבטח שמתם לב... נושא אחד, אבל הוא דן גם בנושאים רבים שדורשים תיקון.  ואני מודה לכולם על  

מודה   ואני  בעירייה,  התהליכים  לשיפור  תורמת  ופועלה  הביקורת  הכרת  ובאמת  הפעולה,  שיתוף 

 על כך.  לכולכם 

 

 כן רונית.  מר חיים ברוידא: 

 

קודם כל אני רוצה להגיד לכם, ראיתי הרבה דו"חות ביקורת. יצא לי לשבת   ונית ויינטראוב: גב' ר

לא   פעם  אף  האלה  השנים  כל  ובמשך  הביקורת.  דו"חות  את  ואישרו  שדנו  מועצה  ישיבות  בהרבה 

  -ליציה, יודעים שכלאותרג, לא אופוזיציה, לא קואראיתי, דו"ח הביקורת היה מ

 

ה מר חיים ברוידא:  על אני  רוצים,  שאתם  מה  עשיתם  אתם  הזה,  בתוך  היחיד  אופוזיציה  ייתי 

 מה את מדברת?  

 

   -שנייה, לדעתי אתה עושה גב' רונית ויינטראוב: 

 

אני הייתי יו"ר האופוזיציה, הייתי יחיד במועצה הזאתי שישב שמה, אז מה   מר חיים ברוידא: 

  -את מדברת

 

 בדיוק.   : גב' דרורה כהן

 

 על אופוזיציה וקואליציה, נו באמת.  מר חיים ברוידא: 

 

 היו כמה קדנציות פה, היו עוד אופוזיציות פה.   גב' רונית ויינטראוב: 
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 )מדברים יחד(  

 

שחומרים   גב' רונית ויינטראוב:  הביקורת,  במוסד  פגיעה  כזאת  שהייתה  פעם  אי  זוכרת  לא  אני 

חן מועצת העיר. שום עיתונאי  ו את דרכם לפני שבכלל הדו"ח הזה הונח על שולמדו"ח הביקורת מצא

לא התקרב לדו"ח הזה, כולם ידעו ועבודת המבקר קיבלה את מלוא שיתוף הפעולה מכל הנבחרים.  

לא היה מצב שדו"ח הביקורת ועבודת הביקורת איבדו את הענייניות. אני מזכירה לכם שוב את מה  

אודה אני  כאן,  רוא  שנאמר  אנחנו  ופרק  פרק  בכל  לי.  תפריע  לא  אם  מכיל לך  זה  מסמך  שוב:  ים 

ג' בפקודת העיריות. אני חוזרת בפעם המאה, לא    170ממצאי ביקורת של מבקר העירייה לפי סעיף  

יפרסם אדם דו"ח מן האמורים בסעיף זה או חלק ממנו או תוכנו, לפני שחלף המועד שנקבע להגשתו  

או מבקר העירייה רשאי  ביקורת של מבקר העירייה. ואולם ראש העירייה  במועצה. לא יפרסם ממצא  

סעיף   לפי  כאמור,  פרסום  להתיר  קרה,  שלא  מה  הביקורת,  ועדת  העיריות.   334באישור  פקודת  א' 

ג', ואף תראו כמה זה   170המפרסם דו"ח או חלקו או תוכנו או ממצא ביקורת או מפר בכך את סעיף  

   -ה מופיע בדו"ח הרציני הזהנו מאסר שנה. זה אומר וזתן לו לפי האמור, די, או תנאי בהיתר שני חמור

 

 תודה רבה.  מר חיים ברוידא: 

 

 שמבקרת העירייה הציגה בפנינו.  גב' רונית ויינטראוב: 

 

 תודה רבה.  מר חיים ברוידא: 

 

  -ואני שואלת אותך ראש העיר גב' רונית ויינטראוב: 

 

 כן.  מר חיים ברוידא: 
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  -מורים כשיש עליהם תשובהכל הניסיון להטיח כאן דברים ח טראוב: ית ויינגב' רונ

 

  -אני עוד מקווה שדבי תחזור בה מר חיים ברוידא: 

 

  -אני שואלת גב' רונית ויינטראוב: 

 

  -ולא תנצל את מעמדה כיו"ר ועדה מר חיים ברוידא: 

 

   -אתה רוצה להתנהל כמו ראש עיר ולתת לי גב' רונית ויינטראוב: 

 

   -חמור ביותר בתולדות רעננה. חבר מועצהיו"ר ועדה ותמנע את הדבר ה מר חיים ברוידא: 

 

 אתה משסע את דבריי, ואתה...  גב' רונית ויינטראוב: 

 

   -חבר מועצה לוקח ומנצל את כוחו, את כוחו. ואת מר חיים ברוידא: 

 

  -שמעתי שהקמפיינים שלך גב' רונית ויינטראוב: 

 

 צורחת. וא היה בקואליציה, את היית יושבת וצועקת ו ה אם מר חיים ברוידא: 

 

  -תן לי לסיים גב' רונית ויינטראוב: 

 

 אני רוצה להגיד לך, הציניות שלך עולה על כל דמיון.   מר חיים ברוידא: 
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   -תן לי אתה לא אמור, לא אתה אמור לתת לי גב' רונית ויינטראוב: 

 

כמו    מר אילן כהן: מתנהגים  והיינו  למה  הלוואי  היום...  כל  כל  התאילנדים,  רבים  אתם 

 ? הזמן

 

  -האם כל גב' רונית ויינטראוב: 

 )מדברים יחד(  

 

לדבר? תדאג   גב' רונית ויינטראוב:  לי  רוצה לתת, לאפשר  חיים אתה ראש העירייה, אתה  סליחה, 

 שהישיבה תתנהל בצורה מכובדת. תיתן פעם אחת, אריאל, אריאל, 

 

 נייני הדו"ח.  בע זה מר אריאל הילדסהיימר:

 

בענייני הדו"ח? אתה רוצה לשחק פה עם נבחרי ציבור? אל תדאג, הנושא  זה   גב' רונית ויינטראוב: 

  -הזה גם

 

   -די רונית תפסיקי כבר עם האיומים שלך מר חיים ברוידא: 

 

את   גב' רונית ויינטראוב:  להשיג  בא  שלך  העיסוק  כל  האם  אותך,  שואלת  אני  אותך,  שואלת  אני 

אגב יש גם פרק, למה אתה לא נזעק באותה    ת הלב מדברים חשובים שנכתבו כאן בדו"ח? ודרךתשומ

 צורה ומסביר לנו, מה קורה עם כספי ועד עובדים ומשאבים של ועד עובדים וטלפונים סלולאריים?  

 

 היא אמרה שלא מתעסקים בזה.  מר חיים ברוידא: 
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   -אני רוצה לקיים גב' רונית ויינטראוב: 

 

 מה את רוצה? זה בדו"ח.   וידא: ים ברמר חי

 

   -אני רוצה לדעת ית ויינטראוב: גב' רונ

 

 הכול יטופל.  מר חיים ברוידא: 

 

אני גם אגיד לך שיש כאן ממצאים בדו"ח החל, זה פשוט נורא, הבן אדם הזה  גב' רונית ויינטראוב: 

 הבין יותר נכון. אין לו טיפת נימוס ציבורי וממלכתיות. אני רוצה לדעת האם, אני רוצה ל

 

 כן.  מר חיים ברוידא: 

 

גם על הפרק   ' רונית ויינטראוב: גב על טיפול  שאני הסתכלתי  שעוסק בנושא הטאבו, שמדבר קצת 

על   שמדבר  בבריכה,  וחשמל  מים  חשבונות  על  בקרה  על  שמדבר  ציבור,  וכספי  השבחה   2בהיטלי 

הסכום שמותר לקנות מכל אחת מהם חברות שמגיעים איתם, יושבים פה בוועדת מכרזים ואומרים ש

Xונים פחות אבל מהשנייה, אז באחת ק-   

 

  -זה לא גב' ענבר הוכברג: 

 

   -אל תשסעי אותי, כל זה גב' רונית ויינטראוב: 

 

 זה לשסע? יש לך בעיה בהגדרה מה זה לשסע.   גב' ענבר הוכברג: 
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ה. זה מראה על קושי בתהליכי  כל זה על כשלים, על כשל ניהולי שבא מלמעל גב' רונית ויינטראוב: 

   -מעלהומלבקרה רוחבית 

 

 לא היה שלטון כל כך נקי כמו שהיה פה, לא היה שלטון.  מר חיים ברוידא: 

 

שנים אחרי שהתחלת את הקדנציה, להאשים בכל דבר את    4זה שאתה עסוק   גב' רונית ויינטראוב: 

ב פה  שהיה  הדו"ח  1922-מי  נכשלת.  לא  שאתה  אומר  לא  עוד  זה  שבאופן...  ,  דברים  פה  יש  הזה, 

  -וג הדברים מתקני בטיחות, מתקני שעשועיםמדגמי, אבל זה ס

 

 אבל המבקרת אמרה שהכול טופל.   מר אילן כהן:

 

 שהנושא של הבטיחות. גופים כאלה, אני מכירה דו"חות, אני מכירה דו"חות.   גב' רונית ויינטראוב: 

 

 ... דו"ח ביקורת.  אבל... דו"ח ביקורת. למה   : גב' דרורה כהן

 

י מבינה שיש ניסיון... אז יכול להיות שאתה רוצה להסיט את תשומת הלב אנ גב' רונית ויינטראוב: 

 מכשלים, אם יש... מצביע על כשלים ניהוליים שלך.  

 )מדברים יחד(  

 

 האמת אין לי אפילו כוח לענות לך. אני מתנצל, אריאל יענה במקומי.   מר חיים ברוידא: 

 

 עם לא עונה עניינית.  בוודאי, אתה עסוק... אתה אף פ טראוב: ית ויינגב' רונ
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 אני אף פעם לא וענה.   מר חיים ברוידא: 

 

יכול  גב' רונית ויינטראוב:  לא  אתה  דבי,  שאמרה  וכמו  ענייני.  לא  הוא  העירייה  של  והניהול 

   -להשתמש במשאבים

 

   -תתסתכלי כמה העיר פורחת, כמה העיר מסודר מר חיים ברוידא: 

 

   -. אני אגיד לך שותלים פרחים ואחרי שבוע הם מתייבשיםלא, היא לא פורחת גב' רונית ויינטראוב: 

 

תרבות,   מר חיים ברוידא:  איזה  תרבות,  איזה  דבר,  בכל  ראשון  מקום  ראשון.  במקום  פרסים 

 איזה תרבות יש בעיר. כמה אירועים יש. כמה פעילויות...

 

 . החלופו לדרג המקצועי של העירייה עם כל התים שנגרמ... הנזק גב' רונית ויינטראוב: 

 

  -אוי רונית, רונית, רונית, רונית מר חיים ברוידא: 

 

 די רונית נו.   גב' ענבר הוכברג: 

 )מדברים יחד(  

 

 תגידי לי רגע, למה לא הודעת על רוטציה לפני שכתבת שזה רוטציה.   מר חיים ברוידא: 

 

 אמן. ה, זה לא יימהעשיי 80% מר אריאל הילדסהיימר:

 

 מה את מדברת? תגידי את לא רואה בעצמך? תגידי על מר חיים ברוידא: 
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 על מה אתה מדבר?   גב' רונית ויינטראוב: 

 

 חצי מהסיעה שלך התחלפה.  מר חיים ברוידא: 

 

  -אדית 3/4 מר אריאל הילדסהיימר:

 

   -אז מה את מדברת מר חיים ברוידא: 

 

 לא איתך.  לך בכללהסיעה ש גב' רונית ויינטראוב: 

 )מדברים יחד(  

 

 אני לא רוצה שיהיו איתי, אני לא רוצה שיהיו איתי.   רוידא: מר חיים ב

 

 אתה בחרת...   גב' דבי סלוצקי: 

 

 אני לא רוצה שיהיו איתי.   מר חיים ברוידא: 

 

 אפשר לחזור לדיון בדו"ח?  גב' ענבר הוכברג: 

 

 מה הציעו לרחמים... לא רוצה שיהיו איתך, לאני רוצה לדעת אם אתה  גב' רונית ויינטראוב: 

 

 די נו רונית, זה לא מכובד שאנחנו מתנהלים ככה. מה זו שיחה אישית?   ב' ענבר הוכברג: ג
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 ... על דברים מאוד חמורים.  גב' רונית ויינטראוב: 

 

 בסדר אוקיי, מיכאל בבקשה.  מר חיים ברוידא: 

 

לדו מר מיכאל רייזמן:  להתייחס  רגע  רוצה  לך   "חאני  להגיד  רוצה  אני  כל  קודם  שונה.  בהיבט 

ודה רבה על הדו"ח, ותמסרי גם לאנשים שעובדים איתך, תודה רבה על המאמץ שהושקע כאן, ואני ת

זה   יודע שהושקע פה מאמץ. אני בדו"ח של מבקר העירייה אחד הדברים הכי חשובים בדו"ח הזה, 

בעמוד   שדיברו245מתחיל  סעיפים  אותם  של  יישום  זה  ואני    ,  הקודם.  בדו"ח  שעברה  בשנה  עליהם 

זה אחד הדברים החשובים ביותר שלנו בתור נבחרי ציבור, לראות האם הנהלת העיר לוקחת  חושב ש

, הרי הרעיון של המבקרת הוא  -את הפרקים שאותם ביקרה המבקרת, והאם הם מתקנים את מה ש

ושאנחנו נצליח ונתייעל בהם.    פשוט להיות איזה שהיא משקפת, לראות את הדברים הפחות טובים,

, מדובר על מעקב אחרי יישום של הדו"ח משנה שעברה. ואני 245ל הדו"ח בעמוד  וכשאני מסתכל ע

סעיפים    65נושאים שהיו, מדובר שמה על    5-סעיפים ברצף מבין כל ה  65עובר על כל הסעיפים, מתוך  

 שאת נתת לגביהם הערות. ושליש מההערות לא בוצעו. 

 שליש?    דוברת:

 

, אני ספרתי. אז שליש מההערות האלה או 65מתוך    21,  שליש. אני אגיד לך מר מיכאל רייזמן: 

שלא יושמו, או שיושמו חלקית, או שאל תבלבלי לנו את המוח, במילים יפות אנחנו נעשה מה שאנחנו  

   -רוצים, לא רלוונטי, כל מיני דברים שה

 

 דמות. כמו שכתבו בקדנציות הקו  מר חיים ברוידא: 

 

 יות הקודמות? עוד פעם הקדנצ גב' רונית ויינטראוב: 
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 אני לא יודע.  מר מיכאל רייזמן: 

 

 ... אתה מסיים את תפקידך.  גב' רונית ויינטראוב: 

 

 חיים, חיים,  מר מיכאל רייזמן: 

 

 מה את רוצה?   מר חיים ברוידא: 

 

 -אתה מוכן לתת מר מיכאל רייזמן: 

 

 שנים האחריות עליך.  4עם, עוד פ גב' רונית ויינטראוב: 

 

 סליחה, אתה מוכן לתת לי לדבר.  : מר מיכאל רייזמן

 

 השכלתי ממך, השכלתי ממך.  מר חיים ברוידא: 

 

  -אתה מוכן מר מיכאל רייזמן: 

 

 איך לעשות דו"ח.   מר חיים ברוידא: 

 

 אתה מוכן לתת לי בבקשה?  מר מיכאל רייזמן: 

 

 איך מה?  גב' רונית ויינטראוב: 
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 בבקשה.  ם ברוידא: חיימר 

 

 איך השכלתי ממני מה?   גב' רונית ויינטראוב: 

 

   -תודה רבה. די, די מר מיכאל רייזמן: 

 

 השכלתי ממך בתקופות הקודמות איך מנהלים בצורה...  מר חיים ברוידא: 

 

   -אחד הדברים ש מר מיכאל רייזמן: 

 

 ראש.  מה שלי יש באצבע הקטנה, לך אין בכל ה גב' רונית ויינטראוב: 

 

לי   מר מיכאל רייזמן:  שחורה  מה  שחלק  תראו,  אומר  ואני  הערה,  כזו  מעיר  אני  שכאשר  זה 

מהדברים לא יושמו. אז אומרים לי מה היה בפעם הקודמת. אני שואל כרגע, אני באתי בתור מנהל,  

מיישם   אני  אם  לראות  צריך  אני  הערות.  לי  והעיר  מישהו  בא  טובה,  בצורה  הזאתי  העיר  את  לנהל 

ברים, שלישי מהדברים לא מיושמים, אז אני  ותם או לא מיישם אותם. וכשאני רואה שחלק מהדא

צריך לשאול את השאלה מה קורה. עכשיו אחד מהדברים, יכול להיות שחלק מהדברים נמצאים תוך 

כדי תנועה, ועדיין לא הסתיים היישום שלהם. אבל כשאני רואה את דו"ח המעקב, אז הדו"ח מעקב  

  2019שואל מה קרה עם דו"ח המעקב של  . ואני  2020יישום המלצות מדו"ח הביקורת של    מדבר על

לצורך העניין. האם שמה היו סעיפים שלא יושמו? האם הם כן יושמו בהמשך? אני לא יודע, זה לא  

אני חושב, וזו הערה לביקורת, אני חושב שאנחנו צריכים לא רק לעשות דו"ח לגבי כתוב פה בדו"ח.  

יושם, בשנה  ברה מה קרה, אלא לקחת כמה שנים אחורנית. מכישנה שע וון שמה שכתוב השנה לא 

עולם לא יושם. ואני חושב שאלה הם דברים    ןהבאה אני לא אדע מה קרה. יכול להיות שזה לדיראו



 לוגו חברת התמלול                                     עיריית רעננה                                                    
 13.07.2022 -2021מבקרת העירייה לשנת דוח   –דיון מיוחד -עצה שלא מן המנייןישיבת מו

 
 

 39 
 

איפה   ושנדע  עליהם,  לנו  להאיר  צריכה  שאת  וזרקור,  פנס  שהוא  איזה  בתור  לנו  להיות  שצריכים 

יד לך למה אני אומר את זה, בתור מורים ואיפה הם נמצאים. כשאני רואה, ואני אגהדברים האלה א

חבר מועצה שכבר יש לי כמה שנות ותק פה במועצה, ישנם פה דברים שכבר דנים בהם פעם שנייה. 

דברים שלגביהם   ואותם  פעם שזה בסדר.  ועוד  פעם  עוד  בו  ודנים  נושא  לוקחים  פעם  מכיוון שמידי 

הבא, וזה עדיין לא מיושם. לדוגמא   קרי עירייה דברים מסוימים, זה חוזר גם בדו"חנאמר על ידי מב

משכן   את  לוקחים  אנחנו  אם  לדוגמא  בעירייה.  שונים  גופים  ידי  על  עירייה  במתקני  שימוש 

גם המבקר   העיר  וכבר  בית ספר מטרווסט,  נוסף שמשתמש במקום הזה  גוף  יש  האומנויות, ששמה 

 תחשבנות לגבי התקורות ולגבי השימוש במתקן.  הקודם, שצריכה להיות ה 

 

 יש התחשבנות.   מר אריאל הילדסהיימר:

 

 אני יודע, תאמין לי שאני יודע.  מר מיכאל רייזמן: 

 

 הוא מדבר על התזמורת?   מר חיים גולדמן: 

 

 לא, לא, לא על התזמורת.   מר מיכאל רייזמן: 

 

 על בית הספר.  מר יוסי מזרחי: 

 

 על מתקן האומנויות.   מר מיכאל רייזמן: 

 

 לא על הסימפונט.   מר אריאל הילדסהיימר:

 

 לא על הסימפונט.  מר חיים גולדמן: 
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 לא, לא, לא, משכן האומנויות חיים.  מר מיכאל רייזמן: 

 

 נו?  מר חיים גולדמן: 

 

 נויות משתמש גם בית ספר מטרו.  במשכן האומ מר מיכאל רייזמן: 

 

ת מר אריאל הילדסהיימר: שילם  והיום  שלא  לקורה  באנו  הזאת  בקדנציה  תקורה.  שנות  משלם 

 והשתנה, ברוך השם.  

 

 -רגע, מבקרת העירייה מר מיכאל רייזמן: 

 )מדברים יחד(  

 

 חבר'ה אני לא יודע מה כן ומה לא. אני מנסה לקרוא בדו"ח.  מר מיכאל רייזמן: 

 

 ברים? למה אתה לא מקשיב למה שאמרה המבקרת בתחילת הד מר אריאל הילדסהיימר:

 

  -אני קורא מר מיכאל רייזמן: 

 

   -היא אמרה יישום מצוין יאל הילדסהיימר:מר אר 

 

   -אריאל, אריאל מר מיכאל רייזמן: 

 

 מעקב ובקרה מעולים.   מר אריאל הילדסהיימר:
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 אריאל למה אתה מפריע לי?  מר מיכאל רייזמן: 

 

 א אמרה.  מנוהל כמו שצריך, אבל תכבד את מה שהי מר אריאל הילדסהיימר:

 

 אני מכבד אותה.   מר מיכאל רייזמן: 

 

  -אתה לא מכבד. הכנת נאום מר אריאל הילדסהיימר:

 

   -לא, אני לא הכנתי מר מיכאל רייזמן: 

 

 אתה לא מקשיב למה שהיא אומרת. היא אומרת דברים ברורים.   מר אריאל הילדסהיימר:

 )מדברים יחד(  

 

   -אריאל, אריאל מר מיכאל רייזמן: 

 

 זה לא אומר לא יושם.  תקראי, אם רשום לא רלוונטי, ילדסהיימר:יאל ה מר אר 

 

 כתוב, כתוב, לא יושם.   גב' מירב מאיר: 

 

   -תקראי את ה מר אריאל הילדסהיימר:

 

 -אריאל, אריאל, אריאל סליחה מר מיכאל רייזמן: 

 )מדברים יחד(  
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 . 1ף מספר בדו"ח המבקר, סעי 260אני מבקש תפתח את עמוד  מר מיכאל רייזמן: 

 

 . 2נכון, לא  גב' ענבר הוכברג: 

 

המבקרת  מר מיכאל רייזמן:  וכותבת  התקורה.  של  נושא  על  שמדברות  ההמלצות  על  מדובר 

הכספי   השיפוי  תקציבים,  מחלקת  ידי  על  שנערך  תחשיב  פי  על  חלקית,  יושם  שזה  אחרי  בהערה, 

 זה העלויות מועמסות על המשכן.  ₪. בשלב  700,000למשכן בגין הפעילות תיכון מטרווסט עומד על 

 

 עם זאת.  כברג: גב' ענבר הו

 

עם זאת התחשיב מהווה בסיס לחישוב רווחיות המשכן, תוך התחשבות בנתון   מר מיכאל רייזמן: 

   -הזה. אז חבר'ה

 

 סודר מלא, הרגע... הגזבר, מה יותר מזה? מה יותר מזה?  מר אריאל הילדסהיימר:

 

  -הרגע סליח מר מיכאל רייזמן: 

 

   -ות לא תואמת את מה שהכנתאבל מיכאל, המציא מר אריאל הילדסהיימר:

 

  -אני קורא מר מיכאל רייזמן: 

 

 זה בסדר.  מר אריאל הילדסהיימר:
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   -לא, אני קורא מר מיכאל רייזמן: 

 

 אבל תבין את הסיטואציה.  מר אריאל הילדסהיימר:

 

  -לא, אני לא מר מיכאל רייזמן: 

 

   -. הכול פה יושם, מעקב ובקרהתשמע מה אומר לך הגזבר, זה סודר במלואו ימר:מר אריאל הילדסהי 

 

   -אני לא ראיתי בתקציב מר מיכאל רייזמן: 

 

 אומרת לך המבקרת.   מר אריאל הילדסהיימר:

 

 לא ראיתי את זה בתקציב, סליחה.  מר מיכאל רייזמן: 

 

 -אבל אומרת לך המבקרת מר אריאל הילדסהיימר:

 

   זה לא נראה בתקציב, זה לא קיים בתקציב. זמן: מר מיכאל ריי

 

  -תכבד את המבקרת. אומרת לך סודר מר אריאל הילדסהיימר:

 

   -זה לא קיים בתקציב מר מיכאל רייזמן: 

 

  -סודר, יושם מר אריאל הילדסהיימר:

 )מדברים יחד( 
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  -אריאל אתה מדבר על תהליכי עבודה גב' רונית ויינטראוב: 

 

 את מפריעה למיכאל.   ימר:מר אריאל הילדסהי 

 

  -שנים. אבל הדו"ח הזה משקף 4כבר  וב: גב' רונית ויינטרא

 

 הנה הוא רוצה לענות, תיתן לו לענות.  מר מיכאל רייזמן: 

 

היום   מר יוסי מזרחי:  כלומר  החוגים,  לתוך  מהמינהל  נוידה   ₪ מיליון  מעל  של  תקורה  יש 

 בות התקורה.  החוגים אנחנו רואים את העלות האמיתית שלהם, לר

 

 בתקציב של התרבות?   ופיע סליחה, זה מ מר מיכאל רייזמן: 

 

 כן.  מר יוסי מזרחי: 

 

 ציון לשבח. תחזור בך, תחזור בך.  מר אריאל הילדסהיימר:

 

   -רגע, בתקציב של התרבות יש תוספת של מיליון ₪ מר מיכאל רייזמן: 

 

 תחזור בך בבקשה.   מר אריאל הילדסהיימר:

 

 עבור התקורה הזאתי.   יזמן: מר מיכאל רי
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 כנגד כן, כן.   מר יוסי מזרחי: 

 

 בשביל אמון הציבור תחזור בך.  מר אריאל הילדסהיימר:

 

 כן?  מר מיכאל רייזמן: 

 )מדברים יחד( 

 

 לא יודע אני שואל, אז למה זה לא קיים?   מר מיכאל רייזמן: 

 )מדברים יחד(  

 

ת מר יוסי מזרחי:  יושם בתקציבהיא לא אמרה שלא, היא אמרה  זה  כי  הזה של   וקן חלקית 

2022. 

 

 זה לא כאן? איפה זה תוקן?   2022בתקציב של  מר מיכאל רייזמן: 

 

 תסתכל בדו"ח, בדו"ח זה מופיע.  מר יוסי מזרחי: 

 

 אפשר לשאול כמה שאלות?   מר ארז ברט: 

 

 , בספר התקציב זה מופיע? כתוב תקורה מר מיכאל רייזמן: 

 

 כן.  מר יוסי מזרחי: 

 

רגע  גב' גלית פלג: להתייחס  רוצה  אני  יישום    רגע,  את  פה  הצגת  אתה  שאמרת.  למשהו 
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דו"חות   לגבי  ידי הביקורת באמת,  על  יישום ההמלצות זה פרק שנבדק  ההמלצות לפי מה שאמרת. 

שנים קודמות. הרוב, אני לא רוצה להגיד המוחלט, אבל רוב רובם של הדברים שנרשמו כיושם באופן  

 יושם, ניתנו לוחות זמנים להמשך היישום.  חלקי או לא

 

 בבקשה.  ר אריאל הילדסהיימר:מ

 

  -העירייה  גב' גלית פלג:

 

 אריאל מה, אני לא מבין מה קרה, תן לה לדבר.   מר מיכאל רייזמן: 

 

 תכבד את... מר אריאל הילדסהיימר:

 )מדברים יחד(  

 

 תכבד את מוסד הביקורת.  מר אריאל הילדסהיימר:

 

 עשתה עבודה יפה.  באתי אליה בטענות? אמרתי לה שהיא זמן: אל ריימר מיכ

 

 תכבד את העבודה הקשה של הביקורת ושל עובדי העירייה.  מר אריאל הילדסהיימר:

 

 בראש הדברים שלי אמרתי את זה, מה קרה לך?   מר מיכאל רייזמן: 

 

 תשובות.  אי אפשר להאשים, אתה יושב היום... אנחנו עונים לך מר חיים ברוידא: 

 

שגם חלק מהנושאים שנבדקו פה, יישום המלצות, נבדקים  אני אמשיך ואגיד    גב' גלית פלג:



 לוגו חברת התמלול                                     עיריית רעננה                                                    
 13.07.2022 -2021מבקרת העירייה לשנת דוח   –דיון מיוחד -עצה שלא מן המנייןישיבת מו

 
 

 47 
 

השנה   שגם  נושא  פה  שיש  כבר  לך  להגיד  יכולה  אני  קבוע.  באופן  לא  מכן,  לאחר  בשנה  לעיתים  גם 

ד לא  זה  יושם.  לא   / יושם  לראות  כדי  העוקבת,  בשנה  שלו  ההמלצות  יישום  בדיקת  עולה  בר  עולה, 

י כמבקרת מרגישה בנוח בעירייה, שהעירייה לוקחת  שמתעלמים ממנו. אבל אני כן רוצה לומר שאנ

מדברים.   גורפת  לא  בטח  התעלמות,  אין  ההמלצות.  ליישום  זמנים  לוחות  נותנת  פועלת,  אחריות, 

יש   זה  ובגלל  הזאת,  וההבנה  הרוח  אורך  את  יש  לביקורת  וגם  לעיתים,  זמן  שלוקח  דברים  ישנם 

 ם שנבדקים גם בשנה לאחר מכן. דברי

 

   -אם אפשר לבקש זמן: מר מיכאל ריי

 

 עוד פעם לא שמעו מאחורה, עוד פעם גלית.   מר אריאל הילדסהיימר:

 

   -אם אפשר לבקש מר מיכאל רייזמן: 

 

 חייב... את זה עוד פעם.   מר אריאל הילדסהיימר:

 

ה קרה לא רק בשנה האחרונה, אם אפשר לבקש בשנה הבאה לספר לנו גם מ מר מיכאל רייזמן: 

 .  קודמותאלא בשנים 

 

 בשמחה.   גב' גלית פלג:

 

 תודה רבה.  מר מיכאל רייזמן: 

 

 אוקיי, ארז בבקשה.   מר חיים ברוידא: 
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כן, כמה שאלות ברשותכם. אז קודם כל תודה רבה לדו"ח הביקורת, מקצועי,    מר ארז ברט: 

כולנו   יסוד בהפרדת רשויות  לטעמי מאוד ברור, קל להבנה, זה חשוב.  ועדת מסכימים שזה אבן   כל 

  -הביקורת ומראש יישר כוח. אני רק שואל שאלות אני לא

 

 בשמחה.   גב' גלית פלג:

 

בעמוד    מר ארז ברט:  דיברתם  שעלו.  שניתן   267שאלות  או  לחסוך  היה  שניתן  הכספים  על 

 היה לגבות ולא גבו. מה הסכומים בבקשה?  

 

 ת.  ייה אחרגע שנ  גב' גלית פלג:

 

 באיזה...?  מר מיכאל רייזמן: 

 

 .  267, 5. סעיף 5סעיף  267  ארז ברט:  מר

 

 רגע, אז חשוב לי להגיד, אתה נמצא בפרק של יישום ההמלצות.   גב' גלית פלג:

 

ליקוי    מר ארז ברט:  על  יושם. אני מדגיש את מה שאת אומרת, מדובר  כן, משהו שלא  כן, 

   -שמיכאל אמר שהיה בשנה קודמת, בהמשך למה

 

 ? בניקיון מוסדות חינוך? על זה אתה מדבר? 5סעיף אתה מדבר על   גב' גלית פלג:

 

 כן, כן, כן.   מר ארז ברט: 
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 אוקיי, אז בואו אני אגיד לך.   גב' גלית פלג:

 

 זה ליקוי שהיה ולא תוקן.    מר ארז ברט: 

 

 אז אני רוצה להסביר.    גב' גלית פלג:

 

 שזה ממשיך?  מבין ואני   מר ארז ברט: 

 

תן לי אני אעשה הבהרה בנושא הזה. מדובר פה בדו"ח שהיה בשנת    שנייה, אז  גב' גלית פלג:

הייתה התקשרות עם החברה הזאת, היה הסכם מסוים שהוא נבדק, והממצא הזה    2020. בשנת  2020

ו שעדיין לא  עשינו מעקב יישום המלצות, ובאמת ראינ  2021מתייחס לדו"ח לאותה השנה שלו. בשנת  

 ניתנה התייחסות מלאה לדבר הזה. 

 

 עם אותה חברה.    מר ארז ברט: 

 

  -אבל מאז  גב' גלית פלג:

 

 אני שואל עם אותה חברה?   מר ארז ברט: 

 

 עם אותה חברה, אבל מאז יש כבר הסכם חדש.    גב' גלית פלג:

 

 מכרז חדש, קבלנים חדשים.  מר אריאל הילדסהיימר:

 

כם גם בשנה הבאה, תינתן  ושא הזה ספציפית נבדק גם השנה. הוא יינתן ל נה  גב' גלית פלג:
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התייחסות לנושא הזה. ומכיוון שיש הסכם חדש, זה גם מקבל איזה שהוא אימפקט ההסכם החדש 

 שקיים וההתייחסות הכוללת. אבל זה נכון לנקודת הבדיקה באותה העת.  

 

 תי,  התקלה הזא 2021-לפי מה שאת אומרת ב  מר ארז ברט: 

 

   -...הם התחילו לדווח מר אריאל הילדסהיימר:

 

 בזבזה כסף לעירייה והלך לפח.   מר ארז ברט: 

 

  -לא  גב' גלית פלג:

 

 אני שואל.   מר ארז ברט: 

 

   -ארז, ארז, מקור כל הבעיה שמה הייתה אי ההקפדה על דיווחי נוכחות מר אריאל הילדסהיימר:

 

 כמה כסף? רה מפורשת, אני שואל ברור לי, זה כתוב בצו  מר ארז ברט: 

 

לדווח  לדסהיימר:מר אריאל הי העובדים  עם  הקבלנים  מחויבים  היום  חדש.  למכרז  העירייה  יצאה 

יוסי יכול לראות   כניסה ויציאה, זה נעשה ומבוקר וזה תוקן מיד עם המכרז החדש. אני חושב שגם 

   -, אני חושב שגם בניהול של בתי הספר הם מרגישיםאת זה כספית

 

 ה כסף איבדנו.  יש פה סעיף, אני רק שואל כמ  מר ארז ברט: 

 

 אני אסביר, אני אסביר. אי אפשר לכמת את הסעיף הזה.   גב' גלית פלג:
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 אי אפשר לכמת.    מר ארז ברט: 

 

אי אפשר לכמת ואני אסביר למה, אני אסביר למה. מכיוון שאי אפשר לדעת    גב' גלית פלג:

את זה. יכול להיות    סה ומתי הייתה היציאה, מן הסתם אי אפשר לכמתמלכתחילה מתי הייתה הכני

  -שכולם עמדו בלוחות זמנים

 

 לא, יש פה המלצה לקזז שעות. יש פה המלצה שהיא כן מספרית.   מר ארז ברט: 

 

  -נכון, כי  גב' גלית פלג:

 

 ההמלצה הזאת של קיזוז שעות אמורה להתבצע מתי?   מר ארז ברט: 

 

 החליפו את החברה.    : ןגב' דרורה כה

 

 לא רלוונטית נכון להיום. היא   גב' גלית פלג:

 

 אז עזבו את הכסף.    מר ארז ברט: 

 

העובדים   גב' גלית פלג: שונה,  החברה  שונה,  ההסכם  כי  להיום,  נכון  רלוונטיות  לא  היא 

 שונים, ומתנהלים לפי מה שאני מבינה מהמנכ"ל כרגע במערכת שונה ושיטת עבודה אחרת. 

 

שז  2אז    מר ארז ברט:  מקווה  אני  א'  מבין דברים,  ואני  הבאה.  בדיקה  בדו"ח  גם  יופיע  ה 

 מדבריך שהייתה המלצה, לא יושמה והלך הכסף. זאת אומרת זה משהו שלא נוכל לקבל בחזרה= 
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   -אני לא אומרת ש  גב' גלית פלג:

 

 אני שואל, אני לא אומר.    מר ארז ברט: 

 

 תיים הליך המכרז.  יסש מר אריאל הילדסהיימר:

 

 ה הקודמת שעבדה עלינו, אבוד.  לא, החבר  מר ארז ברט: 

 

   -לא, לא, רגע ארז  גב' גלית פלג:

 

 אני שואל.   מר ארז ברט: 

 

לחדד.   גב' גלית פלג: לי  וחשוב  מהקשרו  יוצא  זה  לא,  שהם  דברים  להכניס  מנסה  אתה 

קוד שיתחילו  הדו"ח,  שנכתב  העת  שבאותה  המליצה  קראת הביקורת  בטח  קורא,  היית  אם  כל,  ם 

הממ את  מקום סליחה.  היה  מדווחים  שהיו  ברגע  לדווח.  צורך  שיש  כך  על  דיברנו  הקודמים,  צאים 

 לקזז או שלא. 

 

   -אז אני אשאל שאלה יותר פשוטה. האם לאחר  מר ארז ברט: 

 

  -זה לא אומר  גב' גלית פלג:

 

לאח  מר ארז ברט:  האם  פשוטה,  יותר  שאלה  אשאל  ששמה אני  הקודם,  הדו"ח  פרסום  ר 

  -אחרי זה לא יושם, בוצעו איזה שהם תשלומים לחברה הזאתי? האם יקוי ששנהנמצא הל
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 תשלומים מחויבים.    גב' גלית פלג:

 

 אני אשאל את יוסי.    מר ארז ברט: 

 

   -אם החברה עבדה  גב' גלית פלג:

 

   -כי את המלצת לקזז  מר ארז ברט: 

 

 בדיוק.   מר אילן כהן:

 

  -המלצת לא להמשיך לשלם לחברה  מר ארז ברט: 

 

 לא.   גב' גלית פלג:

 

אלא לבצע קיזוז כספי, זה מה שכתוב פה. מומלץ לקזז שעות. האם בוצע, אם    מר ארז ברט: 

 הם המשיכו,

 

  -אז אני אזכיר לך, חברינו קריסטל מר אריאל הילדסהיימר:

 

   -עזוב, מה אכפת לי מחבר  מר ארז ברט: 

 

 בוא תקשיב לסיטואציה.   וידא: ים ברמר חי
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שכר,   הילדסהיימר: מר אריאל  הלנת  לא  זה  לו,  והסברנו  שכר  הלנת  על  פה  דיבר  קריסטל  ניר  חברנו 

   -אנחנו מקזזים לקבלן

 

 אז אני שואל,   מר ארז ברט: 

 

  -אני יודעת  גב' גלית פלג:

 

   -אני אומר הייתה  מר ארז ברט: 

 

 או לא?  קיזזתם בפועל   מר אלי אלוש:

 

 ודאי.  ודאי, ודאי,  מר אריאל הילדסהיימר:

 

? כתוב שלא קוזז. אני באמת, אז אני שואל, אם קוזז למה זה כתוב לא יושם  מר ארז ברט: 

  -אני מנסה להבין. הייתה המלצה לקזז

 

 המבקרת מדברת על.. למכרז.  מר אריאל הילדסהיימר:

 

 ושלם נפלא.  עזוב המכרז החדש הבנתי, יהיה מ  מר ארז ברט: 

 

  היה כבר, מר אריאל הילדסהיימר:

 

 הוא נפלא.   מר ארז ברט: 
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לא קוזז כי לא בוצע דיווח. באותה העת לא היה דיווח מלא של השעות, ולכן    גב' גלית פלג:

 טכנית לא ניתן היה גם לקזז. 

 

   -אני לא מבין  מר ארז ברט: 

 

   -אין מה לעשות זה דו"ח  גב' גלית פלג:

 

יצא    ברט: מר ארז  לקזז.  ההמלצה  את  שפרסמת  אחרי  אותו  דקה  לטובת  מהעירייה  הצ'ק 

 קבלן בלי קיזוז?  

 

 היא אומרת שכן.    מר אלי אלוש:

 

   -ארז עוד פעם, תנסה רגע להיות איתי שוב פעם  גב' גלית פלג:

 

 אני איתך לגמרי, כמה זמן שנצטרך, זו שאלה ראשונה מבין תשע.   מר ארז ברט: 

 

ום בהתאם לדיווח. אם הדיווחים הרעיון הוא לקזז חודש בחודשו אם יש מק  פלג:גב' גלית 

 לא עוברים באופן מלא, לא עובר המידע לגבי שעות הנוכחות, הרי שאין יכולת לקזז. 

 

 מה זאת אומרת?    מר ארז ברט: 

 

  -אין יכולת, כי אם מישהו לא מדווח כניסה או יציאה  גב' גלית פלג:

 

רו  אז  מר ארז ברט:  לשעת אני  בהתאם  שעות  לקזז  מומלץ  שלך,  ההמלצה  את  להבין  צה 
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 העבודה. 

 

ההמלצה התייחסה, זה היה מגוון של המלצות, ואם היו מיישמים את כולן,   גב' גלית פלג:

ניתן היה לבצע את הקיזוז. והרי שאם אין דיווח מלא, לא ניתן לקזז. הרי אתה לא יכול להגיד העובד  

 שעות.  8לא בא 

 

 הבנתי.   רט: מר ארז ב

 

 זאת אומרת... שמתחיל שלב אחד יותר מוקדם.   גב' רונית ויינטראוב: 

 

 דבר קשור בשני.    גב' גלית פלג:

 )מדברים יחד(  

 

שלא   מר ארז ברט:  למרות  לה,  לשלם  המשיכה  העירייה  העבודה.  את  הפסידה  החברה 

 הייתה צריכה.  

 

 לן. אבל אפשר לקנוס את הקב מר חגי בורשטיין: 

 

 -אבל אני יכולה  גלית פלג: גב'

 

 הבנתי, אני רק שאלתי. אני לא חושב שאת צריכה לחתום על הצ'קים.    מר ארז ברט: 

 

 לא, לא, בסדר אני יודעת, אני מנסה להסביר שדבר קשור לשני.   גב' גלית פלג:
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  -אם מצאו ליקוי אפשר לקנוס. יש בטח בחוזה כתוב ש  מר חגי בורשטיין: 

 

 בוודאי.   לית פלג:גב' ג

 

עזוב לקנוס, אני אומר לא לשלם. אבל פה שילמו, עזוב לקנוס. זה יותר גרוע,   מר ארז ברט: 

 שילמו. 

 

שגובש  מר אריאל הילדסהיימר: ויציאה במכרז  כניסה  דיווח מסודר של  היה  הוא שברגע שלא  העניין 

  -בעבר, אז אי אפשר היה להתחשבן

 

 ם לו כשיודעים שיש בעיה המשיך לשלאבל אי אפשר ל  מר ארז ברט: 

 

  -במקום שבו היה ליקוי בניקיון או מר אריאל הילדסהיימר:

 

 אבל מצד שני אי אפשר להמשיך לשלם לו כשיודעים שיש בעיה.   מר ארז ברט: 

 

 אבל אי אפשר לדעת מתי הוא בא ומתי הוא הלך.    : גב' דרורה כהן

 

 ... משלמים לו.   מר ארז ברט: 

 חד(  )מדברים י

 

 אבל עוד שנתיים הוא ימשיך לקבל.   ארז ברט: מר 

 

 עד שגילו את התקלה, עד שגילו את זה. יכול להיות...   : גב' דרורה כהן
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 שאלה הבאה.  מר חיים ברוידא: 

 

 הוא עלה על זה.    : גב' דרורה כהן

 )מדברים יחד( 

 

 זה שקראת.   עריכים אתיש לנו את כל הזמן שבעולם, בבקשה. אנחנו להיפך מ מר חיים ברוידא: 

 

 נראה לי חשוב ונכון גם.   מר אריאל הילדסהיימר:

 

 שאלה הבאה.  מר חיים ברוידא: 

 

 . 68בעמוד   מר ארז ברט: 

 

 ? אתה חוזר גם אחורה, או שאנחנו עוד...  68 גב' ענבר הוכברג: 

 

בהם   מר ארז ברט:  מקרים  מספר  נמצאו  פה  כתוב  הדברים...  של  הדו"ח  עם  התחלתי  אני 

   -ווחים כוזביםקיימים די

 

 איזה עמוד אתה?   גב' רונית ויינטראוב: 

 

  268  מר ארז ברט: 

 

 . 8סעיף  גב' ענבר הוכברג: 
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. נמצאו מספר מקרים בהם קיימים דיווחים כוזבים של עובדי ניקיון, 8סעיף    מר ארז ברט: 

 ראיתי שזה מיושם. על כמה מקרים מדובר? כמה מקרים? 

 

בבז  גב' גלית פלג: אותר  השנה ה  של  הביקורת  דו"ח  על  שאלות  כרגע  שואל  אתה  ספר.  ית 

 הקודמת. 

 

 , חבל.  2021הדיון הוא על  מר אריאל הילדסהיימר:

 

 לא, לשאול למה לא. אני פשוט מתבססת...    גב' גלית פלג:

 

 , חבל. 2017אפשר להיכנס לאתר ולשאול על דו"חות של  מר אריאל הילדסהיימר:

 )מדברים יחד(  

 

 ארז אני אענה לך על... כי זה דו"ח הביקורת של השנה הקודמת.   פלג: גב' גלית

 

 בסדר, היא לא יכולה לזכור שנה אחורה.   מר חיים גולדמן: 

 

 אני לא, תן לשמוע תשובה. עוד לא ביקרתי את התשובה.   מר ארז ברט: 

 

אני לא ליקוי אם  על בית ספר אחד, נמצא  הבדיקה הספציפית הזאת נעשתה    גב' גלית פלג:

 עובדים במספר מועדים. אני לא זוכרת להגיד לך בדיוק כמה מועדים.  2טועה של 

 

   -, זה ההתייחסות שלי62סבבה תודה. עמוד   מר ארז ברט: 
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 . 262  מר אילן כהן:

 

עמוד  62לא,    מר ארז ברט:  ביקורת.  הדו"ח  על  ביקורת  דו"ח  שנקרא  מה  עם  סיימנו   .62 

 ה שאין איגום משאבים במרכז הספורט.  ברים על זבסעיף א', אתם מד

 

 קריית הספורט.   מר מיכאל רייזמן: 

 

בכל אחת מהשנים    מר ארז ברט:  כי  עולה  מנתוני הביקורת  יודע.  לא  כתוב מרכז הספורט, 

, קריית הספורט בכלל וכן כל מרכז בנפרד 2021וכן בשלושת הרבעונים הראשונים של    2020עד    2018

ן. אני שואל לא אותך, כי זה דו"ח חדש. אין לך תשובות. אני שואל את מי  פה בגירעוסיימו את התקו

המרכזים  את  שתהפוך  הבראה  תכנית  נעשתה  האם  שצריך.  מי  העיר  ראש  את  אריאל,  את  שצריך, 

 לרווחיים? 

 

   -ודאי, אני חושב מר אריאל הילדסהיימר:

 

 אני יכול להעיר משהו?   מר מיכאל רייזמן: 

 

 ייה. רגע שנ  : מר ארז ברט

 

 א' אני מופתע שאתה שואל, כי היית איתנו בישיבה בנושא הזה.  מר אריאל הילדסהיימר:

 

 אני לא בטוח, אבל בסדר.    מר ארז ברט: 
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  -היית איתנו בישיבה של הוועדה לפיתוח כלכלי. מה לא? היית מר אריאל הילדסהיימר:

 

 . ר מה נעשהזו תשובה לא עניינית, תספ גב' רונית ויינטראוב: 

 

   -אז אני עונה במפורש מר אריאל הילדסהיימר:

 

   -אני רק רוצה לדעת  מר ארז ברט: 

 

   -אני עונה במפורש, יש פה מר אריאל הילדסהיימר:

 

 אני מרים לך להנחתה, תן לי תשובה טובה.    מר ארז ברט: 

 

כל מר אריאל הילדסהיימר: ת בראשה כלי, שעמדהיית איתנו כמעט שעה בישיבה של הוועדה לפיתוח 

זה  איך  מתייעלים,  אנחנו  איפה  עם  ייאמר  איתך  ביחד  גם  אגב  תכנית.  שם  וגובשה  שחר,  גלי  לפני 

מעט   לא  לך  לתת  יכול  אני  בהמשך.  מיושם  גלית,  שאומרת  כמו  חלקה  מיושם,  כבר  חלקה  נעשה. 

  לאירועים   מאוד את המינויים, העברנו לא מעט השכרות  דוגמאות. אם זה בתחום השיווק, הרחבנו

. ביטלנו את חדר הכושר... כדי לקחת לשם מינויים. נעשו הרבה פרטיים, כדי להרחיב את ההכנסות

 מאוד פעולות סביב ההתייעלות של המקום הזה.  

 

 אנחנו מעריכים שבשנה הבאה המרכזים האלה יהיו רווחיים?   מר ארז ברט: 

 

 לא, לא.  מר אריאל הילדסהיימר:

 

 ממש לא.  לא, מר חיים ברוידא: 
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 לא מעריכים.   מר ארז ברט: 

 

 לא צריך רווחיים, צריך... אני לא חושבת שאנחנו צריכים להרוויח...    : גב' דרורה כהן

 

אני כל הזמן חוזר על המשפט שאמרה פעם דבי, פנאי וספורט לא אמור להיות   מר אריאל הילדסהיימר:

 מאוזן. 

 

 להרוויח.  לא צריך  בדיוק, בדיוק, זו התשובה.   : גב' דרורה כהן

 

 אני רוצה להעיר משהו.   מר מיכאל רייזמן: 

 

 אני משלמת ארנונה, בכל דבר ירוויחו עליי? בכל דבר ירוויחו עליי?    : גב' דרורה כהן

 

 תקשיבו אני מנסה לשמור את זה מאוד ענייני.    מר ארז ברט: 

 

 זה מאוד ענייני.    : גב' דרורה כהן

 

   -תשובה שלך אריאלהבתי את ה גם לא כל כך א  מר ארז ברט: 

 

 מאוד ענייני. נתנו אתמול אלוויס פרסלי, זה בטוח...   : גב' דרורה כהן

 

 נתתי שאלה עניינית. ... זה לא כל כך ענייני, אבל לא משנה.   מר ארז ברט: 
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 מה זאת אומרת?    : גב' דרורה כהן

 

   -בזהאבל היית איתנו בישיבה, באמת אני אומר  מר אריאל הילדסהיימר:

 

 ארז, אני יכול להעיר משהו אריאל?  מיכאל רייזמן:  מר

 

 מה זה הדבר הזה?    : גב' דרורה כהן

 

 אני יכול להעיר?   מר מיכאל רייזמן: 

 

 להרוויח, להרוויח, להרוויח, לעשוק, לקחת.    : גב' דרורה כהן

 

 דרורה מה קרה?   מר מיכאל רייזמן: 

 

   -התושב כאילו אתה משלם ארנונהלהרוויח מכי זה מרגיז אותי. ...   : גב' דרורה כהן

 

 הוא לא אמר להרוויח. הוא לא אמר להרוויח.   מר מיכאל רייזמן: 

 

 דרורה מדובר פה על ניהול נכון, זה לא נכון.   גב' רונית ויינטראוב: 

 

 הוא לא אמר להרוויח.   מר מיכאל רייזמן: 

 

 שמעתי.  שמעת, אניהוא אמר רווחי, הוא אמר רווחי. אתה לא   : גב' דרורה כהן

 



 לוגו חברת התמלול                                     עיריית רעננה                                                    
 13.07.2022 -2021מבקרת העירייה לשנת דוח   –דיון מיוחד -עצה שלא מן המנייןישיבת מו

 
 

 64 
 

 היה רווחי בעבר?    מר אילן כהן:

 

  -אני מבטיח  מר ארז ברט: 

 

 אני יכול להעיר משהו?   מר מיכאל רייזמן: 

 

 רגע לא, לפני שאתה מעיר, דרורה קודם כל אני מבטיח לא לצעוק עליך.    מר ארז ברט: 

 

 לא תצעק עליי?   : גב' דרורה כהן

 

  -י אשאל, הכוונה היא שניהולעכשיו אנ למרות שאת צועקת.  מר ארז ברט: 

 

 יש לנו תכנית לטווח ארוך.  מר אריאל הילדסהיימר:

 

לך,   מר חיים ברוידא:  רוצה להסביר  אני  יהיה מאוזן.  הזה  אין סיכוי שהמקום  אני אומר אבל 

  -אנחנו יכולים לעשות דבר הכי פשוט

 

   -לא, כמו שאתה רואה אני שאלתי, אין לי  מר ארז ברט: 

 

זה  וידא: ר חיים ברמ ואז  זה.  את  להפריט  זה  לעשות,  רוצה  לא  שאני  היחיד  הדבר  אומר  אני 

הגיבנ את  ממני  מוריד  אני  אנחנו    תאומר  יום.  קשי  תושבים  לשמה  מכניסים  אנחנו  ועדיין  הזאת, 

מכניסים לשמה אנשים שאנחנו חושבים שאין להם את היכולת להגיע לשמה. ולכן כל זמן שזה בתוך  

   -לנוהמסגרת ש
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ארז, אני רוצה להגיד משהו לגבי... זכות, כדי שיחשבו שאני אולי בקואליציה,   מיכאל רייזמן:  מר

לא   שלו  שהתקורה  בעירייה  היחידי  הגוף  זה  הספורט  קריית  הזה.  בנושא  למערכת  יעזור  פשוט  אני 

  -מסובסדת על ידי משלם המיסים. בכל הגופים האחרים

 

 אלא על ידי?   מר ארז ברט: 

 

 סליחה?  ייזמן: ר מיכאל רמ

 

 אלא על ידי?   מר ארז ברט: 

 

 הכנסות.  מר חיים ברוידא: 

 

על ידי הפעילות עצמה. לדוגמא יד לבנים מסובסד על ידי כספי הציבור, כספי   מר מיכאל רייזמן: 

הארנונה. מסובסד בתקורות חלק מהעובדים חלק מהתקורות מסובסדים על ידי משלם המיסים. כל  

הם. קריית הספורט זה המקום היחידי בעירייה שאמור להתנהל כמשק סגור  רייה ככה  הגופים בעי

של הכנסה והוצאה, ללא שום עזרה מהעירייה לצורך העניין. ולכן הגוף הזה נמצא כל הזמן בגירעון.  

   -הגירעון באופן יחסי

 

 הגירעון מכוסה על ידי העירייה.   מר ארז ברט: 

 

  -רעון מלכתחילההוא לא גינכון, אבל  מר מיכאל רייזמן: 

 

 בסדר אבל, זה בסדר להיות בגירעון. למה את לא יכולה לשמוע את זה?    מר ארז ברט: 
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   -כי זה כואב  : גב' דרורה כהן

 

 דרורה,  מר מיכאל רייזמן: 

 

 אבל זה בסדר להיות בגירעון.  מר ארז ברט: 

 )מדברים יחד(  

 

 ן, להרוויח.  ל"ן, נדל"נכסים, רק נכסים, נדל"ן, נד  : גב' דרורה כהן

 

 לא, דרורה.  מר מיכאל רייזמן: 

 

מתוך    מר ארז ברט:  אליי  מדברת  שאת  כמו  אליך  לדבר  לא  הקצה  על  אני  באמת  דרורה 

 כבוד. 

 

שהגוף  מר מיכאל רייזמן:  הייתה  מלכתחילה  החשיבה  לשני.  אחד  קשור  לא  בכלל  זה  תקשיבי 

וון שקורים כל מיני דברים. לאורך כל עצמו, מכיהזה יממן את עצמו. הגוף הזה לא מסוגל לממן את  

מנסה   הזה  הגוף  הספורט.  בקריית  הזה  הגוף  בתוך  התייעלות  צעדי  מיני  כל  לעשות  מנסים  השנים 

פחות   שנים  שהיו  שנים  היו  לאיזון.  כמעט  הגיע  והוא  טובות,  יותר  שנים  שהיו  שנים  היו  להתייעל, 

בשנים האלה שהם שנות קורונה,  מן הסתם  ל  טובות.  הוא  כזאתי שהוא  אז  בצורה  יכול להתנהל  א 

יהיה רווחי. אני חושב שמה שכן אתה אומר, ומה שכן צריך לעשות ולעקוב, זה לנסות באמת לחשוב  

  -לשבת איך אפשר לגרום לכך שהגוף הזה יתייעל, לא על חשבונו של האזרח דרורה

 

 בוודאי.  מר חיים ברוידא: 
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ל נותני השירותים, ולראות האם אפשר כן להביא  חשבונם ש  אלא להתייעל על מר מיכאל רייזמן: 

 אותו לאיזון תקציבי.  

 

   -הלוואי. בסדר כדי ש  מר ארז ברט: 

 

מיכאל אני רוצה להוסיף, בזמנו... שהיה מבקר העירייה ואסתר סלע הייתה    : גב' דרורה כהן

? כי לפעמים אוזן. למהמנהלת מרכז החינוך המשלים, תמיד הוא אמר שאף פעם זה לא הופך להיות מ 

   -יש חוג שהוא מאוד יוקרתי ויש בו מעט ילדים

 

 זה ברור.   מר ארז ברט: 

 

ולא רצו לקפח את המצוינות לאותם   : גב' דרורה כהן היה טיסנאות, היו חוגים כאלה שהיו, 

  -ילדים. ואפילו שהוא לא היה רווחי

 

משל מר מיכאל רייזמן:  אנחנו  מה  על  ברור.  זה  אבל  מיסיםדרורה  בהם מים  שישתמשו  כדי   ?

 לטובת הציבור.  

 

 אוקיי ארז.  מר חיים ברוידא: 

 

₪, לו היו נגבים. נעשה משהו   693,000סעיף א' מוזכרים פה    86הלאה, עמוד    מר ארז ברט: 

כדי לגבות? את לא צריכה לדעת את התשובה, כי את רק העלית את הבעיה. מישהו יודע האם נעשה  

 מורה, את לא יכולה לדעת. ? את לא אמאמץ כדי לגבות אותם

 

 איזה עמוד?  מר אריאל הילדסהיימר:
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 סעיף א'.   86עמוד   מר ארז ברט: 

 

 אז אני בכל זאת אגיד.    גב' גלית פלג:

 

 כן, כן, סודר בטח.   מר אריאל הילדסהיימר:

 

 מה סודר?   מר ארז ברט: 

 

על כך שי  גב' גלית פלג: רכבים, במכרז היו   ש פה מספראני בכל זאת אגיד. הממצא מדבר 

והיה אפשר  רכבים אם אני לא טועה בשנתון שונה.    2, בפועל הביאו  Xרכבים משנתון    צריכים להציג

  -לקנוס את הקבלן. אילו היו קונסים זה הסכום שהיה נצבר. אבל מאז אני יכולה להגיד לך

 

 והוחלט לא לקנוס.    מר ארז ברט: 

 

מד  גב' גלית פלג: לא  אני  הגלא,  על  ש ברת  כך  על  מדברת  אני  הזאת,  יצאו  -בייה  פה  גם   ,

  -למכרז נוסף מאז כתיבת הדו"ח

 

 והקבלן הביא את מה שהוא נדרש.  מר אריאל הילדסהיימר:

 

 והקבלן הסדיר את הנושא.   גב' גלית פלג:

 

 ₪ הללו? אני מנסה להבין. זה לא מעט כסף.   693,000-אבל למה לא גבו את ה  מר ארז ברט: 
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 באיזה שנה זה?   ילדסהיימר:ר אריאל ה מ

 

  -זה בשנת  גב' גלית פלג:

 

 . 2021  מר ארז ברט: 

 

 .  2021. תחילת 2021  גב' גלית פלג:

 

 התקשרות...  מר אריאל הילדסהיימר:

 

על    מר ארז ברט:  לוותר  החליטו  למה  טובה  סיבה  שיש  להיות  מנסה    693,000יכול  אני   .₪

 להבין למה. 

 

 מוותר? יוסי, אתה היית מוותר?   יוסי היה  מר אלי אלוש:

 

להביא את  מר אריאל הילדסהיימר: כדי  עשינו סדר  יצאנו למכרז חדש,  זה התקשרות קודמת, אנחנו 

  -מה שצריך

 

ולגבות הוא שלך. מה זה משנה מי עשה   גב' רונית ויינטראוב:  מה זה קשור? אבל התפקיד לאכוף 

 את ההתקשרות?  

 

ובה טובה. אני באמת, באמת ההנחה שלי זה שיש תשובה יח שיש תשאני מנ  מר ארז ברט: 

 טובה. אני שואל מהי.  
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 אתה מבין מה הוא אומר?   גב' רונית ויינטראוב: 

 

 הסכום הזה אם הוא היה נגבה מלכתחילה, זה הסכום שהיה.   גב' גלית פלג:

 

אם יש  ה לשאלה.  אז אני שואל למה הוא לא נגבה. לא אמורה להיות לך תשוב  מר ארז ברט: 

לך תשובה לשאלה, לא היית כותבת את זה. העלית את זה כליקוי. עכשיו צריך תשובה למה הליקוי  

 הזה נעשה. אני לא חושב שאת יכולה לדעת למה.  

 

  -זה בתקופת מר אריאל הילדסהיימר:

 

 אבל למה?   מר ארז ברט: 

 

  -כי זה בתקופה יוסי נגולה מר אריאל הילדסהיימר:

 

 . 2120  ברט:  מר ארז

 

 עוד לפני שהכנסנו...   מר אריאל הילדסהיימר:

 

 מה זה משנה?  גב' רונית ויינטראוב: 

 

 אבל יוסי נגולה זה לא...   מר ארז ברט: 

 

 לא יודע, זה בקדנציה קודמת, לא יודע צריך לשאול אותה.  מר אריאל הילדסהיימר:
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 . 2021  מר ארז ברט: 

 

  -2021-ב מר אריאל הילדסהיימר:

 

 הדו"ח הוגש.  2021-ב ברוידא:  מר חיים

 

, מה זה משנה מתי נעשה  2021לא יעזור, אתה לא תיקח את מכונת הזמן, זה   גב' רונית ויינטראוב: 

 ההתקשרות? 

 

  -אבל בואו נקשיב רגע אחד לשני מר אריאל הילדסהיימר:

 

 אריאל... נגולה.    מר אלי אלוש:

 

 .  נקשיב אחד לשני מר אריאל הילדסהיימר:

 

 לעבוד על פי המכרזים זו חובתך...  ונית ויינטראוב: גב' ר

 

רונית, בא נגולה לגזבר העירייה, אמר לו לפני שנכנסת לתפקיד הגענו איתם,  מר אריאל הילדסהיימר:

על סמך ההתקשרות שנעשתה בקדנציה הקודמת, הגענו איתם להתקשרות שלעשות את זה בהסכמה.  

 אמת יוסי? 

 

   -לל אני שואאב  מר ארז ברט: 
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  -שוב, קודם כל זה היה בהסכמה של מי שהיה מנהל מר יוסי מזרחי: 

 

 אגף חזות העיר.   מר אריאל הילדסהיימר:

 

 אגף חזות העיר.   מר יוסי מזרחי: 

 

 מנהל אגף חזות העיר הוא עובד עירייה?    מר ארז ברט: 

 

 .  2018, עד סוף 2018עד  מר אריאל הילדסהיימר:

 )מדברים יחד(  

 

   -חבר'ה חודש וחצי וידא: ר חיים ברמ

 

  -הוא עזב מר אריאל הילדסהיימר:

 

 . 2021זה   מר ארז ברט: 

 

 .  2018-, הוא הגיע איתו להסדר ב2018אבל זה  מר אריאל הילדסהיימר:

 

גם מר יוסי מזרחי:  יכולים  גם הנושא של החלפת הרכבים, זה בעייתי מבחינת  כי אנחנו לא   ,

 ד להסתיים. ולכן גם מן ההיגיון היה לא לחייב. המכרז עומלדרוש החלפת רכב כאשר  

 

  -ארז אני מר חיים ברוידא: 
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   -אני מנסה להבין למה לא... יצא מכתב דרישה  מר ארז ברט: 

 

 אני מציע לך באמת לפנות להנהלת העיר הקודמת.   מר אריאל הילדסהיימר:

 

  -תפנה להנהלת העיר הקודמת מר חיים ברוידא: 

 

 ולשאול אותם למה.   ר:הילדסהיימ מר אריאל 

 

 . 2021אבל זה היה בשנת   מר ארז ברט: 

 

 נגמרה ההתקשרות.  2021-ב מר אריאל הילדסהיימר:

 

 ₪, למה הוא לא שילם אותם?   693,000ראו שהוא צריך לשלם  2021-אבל ב  מר ארז ברט: 

 

   -סדרי איתם לה, הוא בא ואומר הגעת2018-אומר לך מנהל אגף חזות העיר ב  מר ארז ברט: 

 

 אתם מבינים שאתם לא עונים על מה שאני שואל.    מר ארז ברט: 

 

 לדעתי יוסי בכלל לא היה גזבר בתקופה הזאת.   מר חיים ברוידא: 

 

 -אבל זה לא קשור  מר ארז ברט: 

 )מדברים יחד(  

 

מה   מר ארז ברט:  שלנו.  העובדים  את  להאשים  ולא  תשובות...  למצוא  כמדיניות  מציע  אני 
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₪. לבקש ממנו יפה, להוציא    693,000הדבר הנכון היה לדרוש מהקבלן    2021-רת שבמבקרת אומשה

  -2022מכתב, לבקש, ללכת לבית משפט. לא לשלם לו על 

 

   -אבל אם היה הסכם מר חיים ברוידא: 

 

 אבל הוא לא עמד בהסכם.   מר ארז ברט: 

 

   -אני נכנסתי  2018-אבל אומרים לך שב מר חיים ברוידא: 

 

 .  2018-, לא ב2021-אבל הוא לא עמד בהסכם ב  : ר ארז ברטמ

 

 .  2021-? נגמרה ההתקשרות איתו ב2021-מה זה ב מר חיים ברוידא: 

 

   -אבל כתוב פה  מר ארז ברט: 

 

   -ארז יש רציפות מר אריאל הילדסהיימר:

 

אי  מר ארז ברט:  קודם  ששלטון  ראה  קבלן,  היה  אומר  הייתי  אופוזיציה,  הייתי  ממש   אם 

 ₪.  693,000-וד עליו, אז הוא היה כמו שצריך. הגיע שלטון חדש הוא עקץ אותנו ב אפשר לעב

 

 הפוך בדיוק, הפוך.   מר חיים ברוידא: 

 

  -הוא 2021-ב  מר ארז ברט: 
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 הפוך בדיוק.   מר חיים ברוידא: 

 

 ₪.   693,000חייב לנו   מר ארז ברט: 

 

 הייתה החלטה, הייתה החלטה.  מר חיים ברוידא: 

 

 לוותר לו.   ט: מר ארז בר

 

 כן.  מר חיים ברוידא: 

 

 זה בדיוק מה שאני שואל, למה?   מר ארז ברט: 

 

 איזו החלטה? החלטה...   גב' רונית ויינטראוב: 

 

לי   מר חיים ברוידא:  אין  יודע,  לא  אני  העיר,  ראש  אז  שהיה  מי  את  ותשאל  נגולה  את  תשאל 

 מושג. 

 

 נו. אבל נגולה הוא עובד של  מר ארז ברט: 

 רים יחד(  )מדב

 

 אתה מוזמן לפנות אליו. חבר'ה הוא הגיע איתו להסדר.  מר אריאל הילדסהיימר:

 

 , יש לך...2021-אריאל, אריאל, זה היה ב גב' רונית ויינטראוב: 
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 . 2021-זה לא ב מר אריאל הילדסהיימר:

 

 את הכסף.  אבל לא משנה מה הייתה ההתקשרות, אתה חייב לגבות  גב' רונית ויינטראוב: 

 

 חבר'ה חמור ביותר מסכים, חמור ביותר, צריך לטפל בזה בהחלט.   מר אריאל הילדסהיימר:

 )מדברים יחד( 

 

 לצערנו קיבלנו התקשרויות...  מר אריאל הילדסהיימר:

 

   -לא הבנתי את התשובה, ... זה במעקב של שנה  מר ארז ברט: 

 

 ...  שכתוב זה אתה לא קיבלת את התשובה, כי מה מר חגי בורשטיין: 

 

ב  מר ארז ברט:  ויתרו  איך  הבנתי  לא  ב  693,000על    2021-אני  למה  הבנתי  לא   .₪-2021  

  -ויתרנו

 

 . 2021זה לא  מר יוסי מזרחי: 

 

 אומרים לך שלא.    : גב' דרורה כהן

 

 פעמים, זה רק לא היה...  4אתה יכול לחזור על זה עוד  מר אריאל הילדסהיימר:

 

  -על גם בקרה : גב' רונית ויינטראוב
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 אני אשאל את המבקרת שוב.   מר ארז ברט: 

 

 ניתן לך את הטלפון אם אתה רוצה של ביילסקי לדעתי.  מר חיים ברוידא: 

 

 . 2021אבל זה   מר ארז ברט: 

 

 .  2021הנה דו"ח  גב' רונית ויינטראוב: 

 

 .  2021אבל זה דו"ח   מר ארז ברט: 

 

 ו את ההתקשרות. סיימנ 0212-ארז הייתה הסכמה, ב מר חיים ברוידא: 

 

 . 2021לא, הדו"ח הזה הוא   מר ארז ברט: 

 

 . 2021-הדו"ח הזה הוא לא מ מר חיים ברוידא: 

 

ה  693,000-ה  מר ארז ברט:  לא מבין. מודה, מודה,   693,000-₪, מתי  להיות שאני  יכול   ?₪

 יכול להיות שאני לא מבין, אני לא מבין נכון.  

 

   -ותום ההתקשרסי מר אריאל הילדסהיימר:

 

 לא, זה היה בסמוך לסיום ההתקשרות.   גב' גלית פלג:

 

 שזה מתי?   מר אלי אלוש:
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 ?  2018שזה אחרי   מר ארז ברט: 

 

 אני לא יודעת.    גב' גלית פלג:

 )מדברים יחד(  

 

 אין ויכוח, אז מה נגולה.   מר מיכאל רייזמן: 

 

חוזר שוב, זה סיום התקשרות  אבל אני    .2021אין ויכוח שזה היה בתקופה של   מר יוסי מזרחי: 

שנה   חצי  תוך  מה  יודע  לא  שלו,  ההתקשרות  את  לסיים  שאמור  לקבלן  לבוא  הגיון  אין  ישן.  חוזה 

 שהוא מיליון ₪.  מספר חודשים, להשקיע ברכב כזה 

 

 מסכים. עכשיו אני אשאל עוד שאלה.   מר ארז ברט: 

 

 ₪? למה?  600,000-ב אני עושה זה כסף שלנו, אתה יודע מה גב' רונית ויינטראוב: 

 

   -אז אני שואל שאלה  מר ארז ברט: 

 

 אז למה לא עשיתם את זה קודם?  גב' רונית ויינטראוב: 

 

   -הוא קיבל 1.1.22-אם ב  מר ארז ברט: 

 

 הוא לא עבד בעירייה.  מר אריאל הילדסהיימר:
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 אני שואל.   מר ארז ברט: 

 

 ה.  הוא לא עבד בעיריי מר אריאל הילדסהיימר:

 

 הקבלן הזה.   רז ברט: מר א

 

 הוא לא עבד בעירייה.   מר אריאל הילדסהיימר:

 

 הוא קיבל כסף?   1.1.22-ב  מר ארז ברט: 

 

 הוא לא עבד בעירייה. הוא התחלף, אתה לא מבין את האירוע.  מר אריאל הילדסהיימר:

 

   -רגע, החוזה החדש מר יוסי מזרחי: 

 

 ן. תה לא מביאריאל, תפסיק להגיד א  מר ארז ברט: 

 

 רגע, רגע, יש הבדל.   מר יוסי מזרחי: 

 

 הוא לא עבד בעירייה.   מר אריאל הילדסהיימר:

 

רגע, כאשר יש מכרז חדש והוא זכה, הוא החליף את הרכבים כן, כן. במכרז   מר יוסי מזרחי: 

ו  עלויות, אהחדש הוא... חדשים. דרך אגב אני יכול להגיד לך, שאני ניסיתי, אמרתי אוקיי כדי להוזיל  

 שנשארים עם אותם רכבים ונוזיל. לא הלך, אמרו: 'לא'. 
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 נכון, יש כללים.    מר ארז ברט: 

 

 והחליף רכבים.   מר יוסי מזרחי: 

 

 ברור יש כללים מה.    מר ארז ברט: 

 

 החליף רכבים נקודה.   מר יוסי מזרחי: 

 

נה היא , היא ניתיש כללים, בסדר. מודה לא הבנתי את התשובה, אבל בסדר  מר ארז ברט: 

 בפרוטוקול. 

 

 הצד הזה הבין את התשובה, אוקיי.  מר חיים ברוידא: 

 

זה... רמת   מר ארז ברט:  בגלל  הבין את התשובה. אבל בסדר,  לי ספק שהצד הזה  היה  לא 

   -ההבנה שלי היא כזאתי

 

באינטליגנצי גב' ענבר הוכברג:  נזלזל  לא  אוהבים  הבואו  לא  שאתם  כמו  פה,  שיושב  מי   של 

 בשלכם.   שמזלזלים

 

 את טועה, נהפוך הוא אני מעריך.   מר ארז ברט: 

 

  -ותתשחררו את כל ההיעלבוי גב' ענבר הוכברג: 

 

 אני מעריך.   מר ארז ברט: 
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 וההערות האישיות. זה לא מכבד אתכם.   גב' ענבר הוכברג: 

 

 מי אמר הצד הזה? אני אמרתי הצד הזה?    מר ארז ברט: 

 

 ובות שפה, ושל הגברת בצד ימין יאללה. , אבל התגלא גב' ענבר הוכברג: 

 

 אני אמרתי הצד הזה?    מר ארז ברט: 

 

 ענבר, אנחנו לא אמרנו הצד הזה הבין וזה לא הבין.   מר מיכאל רייזמן: 

 

 לא, אבל אתם הגבתם לזה. עם זה לא הייתה בעיה.   גב' ענבר הוכברג: 

 

 מבינה את כן מבינה?  תי את לא אני לא אמרתי כזה דבר. אני אמר מר מיכאל רייזמן: 

 )מדברים יחד(  

 

 אני אמרתי שראש העיר לדעתי לא הבין את התשובה, כן. אני עומדת על זה.   גב' רונית ויינטראוב: 

 

 הנה היא כותבת.    מר ארז ברט: 

 

 מה היא כותבת?    מר אילן כהן:

 

 זה בדיוק היא עשתה.    מר ארז ברט: 
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 נגמר.  היא כותבת יושם   מר אילן כהן:

 

 לא, זה לא יושם.    ר ארז ברט: מ

 

 אז מה כן?   מר אילן כהן:

 

 זה גם לא עבר. זה עוד לא יושם.   מר ארז ברט: 

 

 על מה שאתם צעקתם...    מר אילן כהן:

 

שאלה כללית, האם יש בסוג כזה של דו"ח ביקורת איזו שורה שמסכמת את   מר ארז ברט: 

. כי באמת אין לי פה, לא נכנס  87שמופיעים בעמוד   ₪ 94,000-₪, כמו ה 693,000-כל הסכומים, כמו ה

אלפי   למאות  עשרות  בין  פעם  בכל  שמופיעים  כאלה  סכומים  של  רשימה  פה  יש  אבל  עכשיו.  לזה 

של  ליקוי  מצאת  את  אומרת  זאת  מצאת.  שאת  הליקויים  את  שמסכמת  שורה  יש  האם  שקלים. 

 ה וכן הלאה.  ₪ וכן הלא  ₪94,000, עמוד אחרי זה מצאת ליקוי של  690,000

 

   -בתחילת כל פרק יש לך  גב' גלית פלג:

 

 יש סך הליקויים או שאני אעשה מתמטיקה של הכול?   מר ארז ברט: 

 

עמודים    2-בתחילת כל פרק יש לך ריכוז ממצאים והמלצות. זה בדרך כלל ב  גב' גלית פלג:

 מאוד מתומצת.   מופיע

 

   -אין שורה שאומרת כמה  מר ארז ברט: 
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 לא,   ת פלג:גב' גלי

 

 בסדר.   מר ארז ברט: 

 

 אני אגיד לך גם למה. יש רציונל בדבר הזה. הביקורת לא מודדת רק כסף.    גב' גלית פלג:

 

 נכון. שאלתי גם.    מר ארז ברט: 

 

 גם טוהר מידות. ביקורת מודדת   גב' גלית פלג:

 

 נכון.   מר ארז ברט: 

 

 מים לא כל דבר נמדד בערכים כספיים.  כיים, לפעהיא מודדת דברים ער  גב' גלית פלג:

 

 לגמרי זה נכון.    מר ארז ברט: 

 

   -העירייה נותנת גם תרבות ודברים אחרים  גב' גלית פלג:

 

 ברור.   מר ארז ברט: 

 

 שלא תמיד אפשר למדוד אותם בכסף.   גב' גלית פלג:

 

 ותי. ברור, אבל ועדת ביקורת לא מבקרת עולם ערכי ותרב  מר ארז ברט: 
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  -לא, בגלל יש  ' גלית פלג:גב

 

מועצה    מר ארז ברט:  חברי  ניהולי.  עולם  מבקרת  ביקורת  ועדת  ניהולי.  עולם  מבקרת  היא 

שנבחרו על ידי הציבור מבקרים עולם ערכי. לכן אני שואל אותך, לצערי הרב כרגע, רק על המספרים,  

 כי זה המנדט.  

 

 למה...   : גב' דרורה כהן

 

 נדט של ועדת ביקורת. כי זה המ  מר ארז ברט: 

 

 ועדת ביקורת גם של המועצה.   : גב' דרורה כהן

 

 נכון, אבל יש גם אנשי מקצוע.   מר ארז ברט: 

 

   -לא, אבל כשהיא באה  : גב' דרורה כהן

 

 אז שאלתי, אז שאלתי אם יש מספר, אמרו אין.    מר ארז ברט: 

 

   -אנחנו דנים בזה, מי שדן  : גב' דרורה כהן

 

 אבל אנחנו לא מתווכחים, אני שאלתי, אמרו אין, אמרתי תודה רבה.    ארז ברט: מר 

 

 אני מאוד מכבדת...    : גב' דרורה כהן
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 דרורה, דרורה תני לו לסיים. זה חלק מהתפקיד שלנו.  מר חיים ברוידא: 

 

 כן נכון.   מר ארז ברט: 

 

 בסדר, אני מודה.   מר חיים ברוידא: 

 

 ריך...  מישהו הרי צ  מר ארז ברט: 

 

 אבל כל שנה יצא דו"ח.    : גב' דרורה כהן

 

  -יש פרק  מר ארז ברט: 

 

הם חושבים שזה רק פעם אחת אנחנו דנים. תמיד יש דו"חות מבקר המדינה,   : גב' דרורה כהן

   -תמיד יש דו"חות מבקר עירייה בכל עיר ועיר

 

 ברור, זה יש...    מר ארז ברט: 

 

 מפגע פה. מפגע פה וותמיד נמצא עוד   : גב' דרורה כהן

 

 אבל זה חשוב.    מר ארז ברט: 

 

  -אתה... לתקן, אבל לא לחפש בדקויות  : גב' דרורה כהן
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  -דרורה מר חיים ברוידא: 

 

   -₪ ₪40,000,  60,000  : גב' דרורה כהן

 

 דרורה, דרורה, זכותו לשאול את השאלות.   מר חיים ברוידא: 

 

 ₪.  690,000  מר ארז ברט: 

 

 זה הוא מקבל כסף.  בשביל דא: מר חיים ברוי

 

 מי מקבל כסף?    מר ארז ברט: 

 

 אה אתה לא מקבל. ארז יאללה, אנשים עייפים.   מר חיים ברוידא: 

 

אני סופר עד עשר, מתאפק, ככה לימדו אותי, ואז אני אגיב. ואז אני לא אגיב,    מר ארז ברט: 

 לא.  ה כן, למהעדיף ככה. אחרי זה אנשים שלך ישאלו אותי כל מיני שאלות, למ

 

 זה היה בצחוק, תתקדם.   מר חיים ברוידא: 

 

 לא, אני אבל ברצינות אומר שאני לא מגיב.    מר ארז ברט: 

 

 ? 5או  4בסדר גמור. איזה סעיף אתה  מר חיים ברוידא: 

 

דיווחו   מר ארז ברט:  שלא  עובדים  שיש  זה  על  שמדבר  פרק  יש  הלאה,  הסוף.  לקראת  אני 
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 שעות כנדרש. 

 

 איזה עמוד בבקשה?   : אל רייזמןמר מיכ

 

 לא, זה מתייחס לכל הפרק ברשותכם.   מר ארז ברט: 

 

   -מינו חוקר פרטי גב' דבי סלוצקי: 

 

בדיקת נוכחות    7לא מדבר על הפרק הספציפי של העובדת, אני מדבר על פרק    מר ארז ברט: 

 עובדי עירייה.  

 

  -העירייה הולכת להשקיע בחוקר פרטי גב' דבי סלוצקי: 

 

 סליחה, סליחה, סליחה, סליחה.   רט: מר ארז ב

 )מדברים יחד(  

 

 אוי כמה את אוכלת את הלב. כמה את אוכלת את הלב.  מר חיים ברוידא: 

 

 אל תשאל אותה, זה מציק לה.  מר אילן כהן:

 

   -אני לא מדבר  מר ארז ברט: 

 

 כמה שאת אוכלת את הלב.  מר חיים ברוידא: 
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ואני שואל עוד    5. שדיברנו קודם. אני מדבר על פרק  על סעיף..אני לא מדבר    מר ארז ברט: 

ליקויים   רואה  שאת  שלך  בביקורת  על,  שמדבר  מספר  יש  האם  מספר,  שהוא  איזה  יש  האם  פעם. 

 בדיווח שעות.  

 

 ?  7אתה מדבר על פרק  גב' ענבר הוכברג: 

 

 . 5. פרק 5, אני בפרק 7, אמרתי מראש אני לא בפרק 5  מר ארז ברט: 

 

 חבל.  רג: ענבר הוכבגב' 

 

   -אי אפשר לדבר  : גב' דרורה כהן

 

 לא, ... לא מדבר. תעבירי על זה את ההערות שלך, של מה שאת קראת.    מר ארז ברט: 

 

 אנחנו לא מעירים.    מר אילן כהן:

 

 לא קראתם. הבנתי.    מר ארז ברט: 

 

 אני בוועדה מה לא קראתי.   : גב' דרורה כהן

 

אנ  מר ארז ברט:  עלהלאה,  מדבר  פרק  5פרק    י  על  לא  כאלה  7,  שעות  סך  איזה  יש  האם   .

   -שאת יודעת להגיד

 

 היא שאלה שאלות בוועדה,    גב' מיכל ברם:
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 אני בוועדה ארז.    : גב' דרורה כהן

 

 לא יפה.   גב' מיכל ברם:

 

 ארז אני בוועדה, אתה זלזלת בי, לא יפה, תתנצל, תתנצל.   : גב' דרורה כהן

 

 את המשפט.  תשלים   :גב' גלית פלג

 

 יש פה זלזול קולקטיבי.   גב' ענבר הוכברג: 

 

 ? -סך השעות ש  גב' גלית פלג:

 

 נעשה כמו הגשש, לא היה צליל של זלזול.   מר ארז ברט: 

 

 אמרת מקודם לפני שנייה אנשים שלך, כאילו אנחנו לא זה.  גב' ענבר הוכברג: 

 

 לא אמרתי את זה לך.    מר ארז ברט: 

 

 אה אוקיי.  ר הוכברג: גב' ענב

 

 יש לי לכל אחד את... שלו.   מר ארז ברט: 

 

 ארז, אנחנו...   מר חיים ברוידא: 
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בפרק    מר ארז ברט:  על    5האם  מדברת  כשאת  דווחו.  שלא  למסקנה  שהגעת  שעות  סך  יש 

  -מקרים של שעות שלא דווחו. הצבעת על כל מיני מקרים

 

 תפנה אותי לממצא בבקשה.   גב' גלית פלג:

 

 . 183את מדבר למשל בעמוד  5בפרק   ברט: מר ארז 

 

 כן.   גב' גלית פלג:

 

 183. היא דוגמא אחת, יש עוד כמה כאלה. בעמוד  183דוגמא שמופיעה בעמוד    מר ארז ברט: 

יש לך בסעיף י"ז. סתם דוגמא סעיף י"ז דוגמא של מקרים שלא התקיימה בקרת נוכחות. אני שואל  

 לך מושג כמה שעות לא דווחו כמו שצריך. ק הזה יש האם יש, האם בסיכום הפר

 

 זה לא המהות של הבדיקה הזאת.   גב' גלית פלג:

 

 לא בסדר.   מר ארז ברט: 

 

  -אני  גב' גלית פלג:

 

 מה המהות של הבדיקה?    מר ארז ברט: 

 

אני אסביר, הרעיון היה פה, בממצא הזה ספציפית היה את נושא נוכחות גני    גב' גלית פלג:

ת הבקרה על ידי משאבי אנוש. וציינתי רק שאין בקרה, שצריכים לבצע בקרה נוספת על  הילדים, א
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אנוש.   נוספת של אגף משאבי  ובקרה  דיווח  בנוסף לכך שהסייעת מדווחת שיהיה  אנוש.  ידי משאבי 

  -אגף משאבי אנוש בגני ילדים לצורך הדיוק. אז לא נאמר פה

 

   -קכן, אבל לסיכום הפר  מר ארז ברט: 

 

  -שלא דווחו שעות למקרה שזה מה ש  גלית פלג:גב' 

 

רושמת   : אנה פוזמנטירגב'  כלום, היא  לה  אין  נוכחות  לה שעון  אין  היא  לגן,  מגיעה  גם הסייעת 

 טופס ידני, ומי שיעביר ביקורת... 

 

 הסדרנו את זה, הסדרנו את זה.  מר חיים ברוידא: 

 

  -אז אני אסביר, אני אסביר   גב' גלית פלג:

 

 אני זוכרת שכבר קראתי את הכול, אבל בכל זאת אני חוזרת.  : נה פוזמנטיראגב' 

 

הזה   גב' גלית פלג: והנושא  פרוץ.  ולצערי  רגיש,  מאוד  מאוד  באמת  בעבר  שהיה  נושא  זה 

   -הוסדר. הוסדר בשנים האחרונות. סייעות בגני הילדים מדווחות על נוכחות, מעבירות כרטיס נוכחות

 

 יזע ודמעות זה הוסדר.  בדם וידא: מר חיים בר

 

מעבירות כרטיס נוכחות בבוקר, הממצא שצוין פה דיבר נקודתית על הנושא    גב' גלית פלג:

הזה שהייתה בעיה בממשק הנתונים בין שעון הנוכחות שבהם הסייעות דווחו, לבין ממשק השכר על 

 זה זה דיבר. 
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 זה כאילו מערכות שונות.   : אנה פוזמנטירגב' 

 

מערכות   לג:ב' גלית פג מבחינת  בממשק  בעיה  הייתה  אבל  לעיתים,  שונות  מערכות  הן  כן, 

 המידע. 

 

שאלה אחרונה שיש לי לכלל הדו"ח. האם הדו"ח הזה, האם יש דברים בדו"ח    מר ארז ברט: 

   -שמחייבים פנייה לאיזה שהוא גוף מבקר שהוא לא העירייה? האם איזה שהוא ממצא בדו"ח

 

   -ח הביקורת הזהכל דו"  :גב' גלית פלג

 

 .  7אני חושב שסעיף  מר אריאל הילדסהיימר:

 

 רגע שנייה, אני שואל את זה.   מר ארז ברט: 

 

 .  7אני חושב שסעיף  מר אריאל הילדסהיימר:

 

 תן לה לענות.   מר ארז ברט: 

 

 אריאל, תן לה רגע.   מר מיכאל רייזמן: 

 

ה  גב' גלית פלג: הביקורת  דו"ח  כול  כל  מבחינת קודם  השאלה,  זה  את  אותי  שואל  אתה  י, 

שאני   אחרי  מחויבת  אני  הפנים.  למשרד  מוגש  כולו  הביקורת  דו"ח  העירייה,  כמבקרת  אגיד  ואני 

וכמובן אתם מקור   מגישה לכם אותו. מחר בבוקר הוא נשלח אליהם, זה הדיווח שבו אני מחויבת. 
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כמ ואתם  הביקורת  ועדת  העירייה,  ראש  שלי,  הראשוני  עיר.הדיווח  מעבירה   ועצת  אני  מכן  ולאחר 

 אותו למשרד הפנים.  

 

לפנות  מר חיים ברוידא:  שדורש  אחד  סעיף  פה  יש  לך,  להגיד  באמת  רק  ארז  רוצה...,  רק  ארז 

 לרשויות, ולצערי הרב הוא לא עלה בדיון.  

 

שצריך לפנות  לא, אני שואל אחרת. אם צריך לפנות לרשויות, אם מישהו יודע    מר ארז ברט: 

 שנקרא יפה שעה אחת קודם.  ויות, מה לרש

 

 אוקיי, זה מה שעשו.   מר חיים ברוידא: 

 

 בסדר, אז לכן אני שואל, לכן אני מחדד את השאלה.    מר ארז ברט: 

 

  -מדבר על זה 7זה מה שעשו, סעיף  מר חיים ברוידא: 

 

   -האם יודעים על דברים  מר ארז ברט: 

 

ה מר חיים ברוידא:  לא  אני  אם  הרב  מעלהשלצערי  דבר    ייתי  לך  להגיד  רוצה  אני  אז  זה,  את 

 אחד, זה לא היה עולה בדיון בכלל שלא קיים.  

 

ספציפית, האם מישהו ידע דברים ולא דיווח. זאת לא  אני לא שאלתי על סעיף  מר ארז ברט: 

הייתה השאלה שלי. השאלה שלי, אם יש עכשיו, כשהדו"ח הזה גלוי, אני מניח שגם כשכותבים דו"ח  

  -אותו לחברי מועצה שמפרסמים לפני
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 בוודאי.   גב' גלית פלג:

 

ולפני שמפרסמים אותו לוועדת הפנים, יש ממצאים שלא מחכים, אלא שמיד    מר ארז ברט: 

מדווחים לגוף אחר שהוא קודם, עם כל הכבוד לחברי המועצה, הוא קודם לנו בחובת הדיווח אליו. 

שיו, האם יש דברים שמחייבים דיווח? כי אם עשה עד עכאז עכשיו למסקנה שלנו, אחרי זה, אם לא נ

 כן, תגידי לנו נלך, נדווח.  

 

   -קודם כל כל אחד מה  גב' גלית פלג:

 

 מעבר למשרד הפנים.    מר ארז ברט: 

 

 כל אחד מבאי החדר הזה רשאי לדווח למי שהוא רוצה מה שהוא רוצה.    גב' גלית פלג:

 

 אני שואל אם צריך.    מר ארז ברט: 

 

  -שנייה אחת  פלג:גב' גלית 

 

ארז, זכות הפנייה לערכאות היא זכות יסוד, אתה עו"ד אתה ודאי מכיר את   מר אריאל הילדסהיימר:

  -זה

 

 אני שואל.   מר ארז ברט: 

 

  -רגע, אנחנו פנינו למשרד הפנים מר אריאל הילדסהיימר:
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זו לא שאלה ניהולית, אז זה לא רלוונ  מר ארז ברט:  אני מתנצל, אני טי אליך.  אבל אריאל 

 מתנצל. 

 

  -מחובתו של כל חבר מועצה מר אריאל הילדסהיימר:

 

 אבל אריאל זאת לא שאלה שקשורה לניהול העיר, אני מתנצל.  מר אריאל הילדסהיימר:

 

 זו שאלה ערכית יותר ארז.  מר אריאל הילדסהיימר:

 

 היא לא שאלה ערכית.    מר ארז ברט: 

 

 חד ערכית.   ,היא חד :מר אריאל הילדסהיימר

 

 אתה אמור לענות?   גב' רונית ויינטראוב: 

 

 אם אתה לא רואה בזה... ערכי, אני רואה... ערכי.   מר אריאל הילדסהיימר:

 

העיר.    מר ארז ברט:  ניהול  מנהל  אתה  הזה,  העניין  על  אמון  לא  אתה  ערכית,  היא  אם  גם 

 ואני מכבד אותך על זה.  

 

 כים יש לכל אחד. חושב שער אני מר אריאל הילדסהיימר:

 

 אבל ן לה לענות.   מר חגי בורשטיין: 
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אם זו שאלה ערכית נפנה אותה לחברי המועצה, ואם זו שאלה משפטית נפנה    מר ארז ברט: 

אותה ליועצת המשפטית. ואם זו שאלה של התנהלות של כתיבת דו"ח ביקורת, כי על זה אני כרגע  

השאלה   את  מפנה  סתם  לא  ואני  תהישואל,  יש לעו"ד  האם  דו"ח.  כתיבת  של  לטכניקה  אלא  לה, 

שחברי  מחכים  לא  שכותבים,  כדי  שתוך  דברים  שיש  מניח  אני  דו"ח,  שכותבים  כדי  שתוך  דברים 

 המועצה יקראו את הדו"ח. 

 

אז אני אסביר, אני אסביר. כמו שאמרתי אני כמבקרת הרשות הזאת מחויבת    גב' גלית פלג:

רת לוועדת הביקורת ולכם כמועצת עיר, ולאחר מכן למשרד ו"ח הביקולהגיש לראש העירייה את ד

כן בוודאי יש דו"ח שאני בודקת, ולאורך התהליכים עם נמצאים ממצאים כאלה ואחרים, אני הפנים. 

   -מעלה אותם במיידית לעיתים לראש העיר

 

 מחוץ לעירייה אני שואל, האם יש דברים שצריכים...   מר ארז ברט: 

 

 לא מדווחת.   אני  פלג:גב' גלית 

 

 אם נעשה דבר פלילי, את לא מדווחת... לצורך העניין?  מר מיכאל רייזמן: 

 

 אני מדווחת לראש העירייה.   גב' גלית פלג:

 

 והיו דברים בדו"ח הזה שהועברו...   מר ארז ברט: 

 

 .  רגע, דברים פליליים את מדווחת לראש העיר, לא למשטרה? לא הבנתי מר מיכאל רייזמן: 

 

יש פקודה, יש פקודה, והפקודה מנחה אותי בדיוק איך לעבוד. ואם יש דברים    לית פלג:גב' ג
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   -כאלו ואחרים, אני מעלה אותם לראש העירייה ולמנכ"ל העירייה

 

 לפני הדיווח לחברי המועצה, אני מבין זה בסדר.    מר ארז ברט: 

 

   -אתה שואל אותי כמבקרת, אני כמבקרת  גב' גלית פלג:

 

 כן, כן, אני לא מכיר את מקצוע המבקרת, לכן אני שואל.   ט: מר ארז בר

 

   -אני רוצה להסביר מר חיים ברוידא: 

 

  -אז אם יש דברים שעולים  מר ארז ברט: 

 

  -ארז, ארז מר חיים ברוידא: 

 

 אם יש דברים תוך כדי, את מעלה אותם תוך כדי.    מר ארז ברט: 

 

 בוודאי.   גב' גלית פלג:

 

  -דברים יש  ברט:  מר ארז

 

  -ארז אני רוצה להסביר, ארז, ארז מר חיים ברוידא: 

 

 יש דברים... וצריכים להוציא אותם מעבר לעירייה?    מר ארז ברט: 
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ארז אני רוצה להסביר לך, אתה לא נותן לאריאל להסביר, אני רוצה להסביר   מר חיים ברוידא: 

על   התלונה  את  להגיש  נאלצתי  אני  הרב  לצערי  כ7סעיף  לך.  היועצת .  וגם  המבקרת  שגם  יוון 

   -המשפטית אמרו שזה לא מעניינם. זה לא מעניינם, אלא אני צריך

 

 אה אז אתה מחזק שזה לא מעניינה של הוועדה ברגע שזה.  גב' רונית ויינטראוב: 

 

   -אני נדרשתי מר חיים ברוידא: 

 

 זה בדיוק מה שהסבירו לך סוביודיצה.   גב' רונית ויינטראוב: 

 

אני חושב ועד היום אני חושב שאת הדברים האלה לא אני הייתי צריך לגעת  רוידא: מר חיים ב

  -בהם, אלא מי שהיה צריך לגעת בהם, היה צריך לגעת בהם

 

 אני אבל שואל, עכשיו יש פה דברים ברורים. המשטרה חוקרת אותם.    מר ארז ברט: 

 

 אני מאמין שכן.   מר חיים ברוידא: 

 

 ייה הגיש תלונה למשטרה? ישהו בעירמ  מר ארז ברט: 

 

  -לצערי הרב מר חיים ברוידא: 

 

 ראש העיר בשם המערכת.   עו"ד תהילה סובל: 

 

  -לצערי הרב מר חיים ברוידא: 
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 הוא ראש המערכת והוא הגיש תלונה.  עו"ד תהילה סובל: 

 

כרגע  מר ארז ברט:  דווקא לא חשבתי  אני  ברגע שמה שאמרו,  על   אני מדייק את הדברים. 

. זאת אומרת ברגע 7, אבל לא משנה. אני לא תכננתי להגיע לשם, אבל אם אתם רוצים לסעיף  5סעיף  

 שזה עולה, ברגע שזה מדווח מגישים תלונה במשטרה, איפה שחושבים שצריך.  

 

 זה תלוי אם רוצים להגיש תלונה או לא.  מר מיכאל רייזמן: 

 

   -לא רוצים, הוא : אנה פוזמנטירגב' 

 

 השאלה אם רוצים או לא.   ל רייזמן: מר מיכא

 

 הוא בחר להגיש.   : אנה פוזמנטירגב' 

 

 זו החלטה של ראש העיר אם הוא רוצה להגיש תלונה או לא.  מר מיכאל רייזמן: 

 

   -זו לא החלטה  מר ארז ברט: 

 

 לא החלטה שלה. אם על פי... ראש העיר מחליט כן או לא.  מר מיכאל רייזמן: 

 

לא  מר ארז ברט:  של  זו  שמינה    החלטה  למי  הזרקור  את  נותן  המבקר  הגוף  המבקר.  הגוף 

 -אותו, ומי שמינה אותו מחליט
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 וראש המערכת שהוא ראש העירייה מחליט אם להגיש תלונה, כן.  עו"ד תהילה סובל: 

 

 ופה הוגשה תלונה איך ששמעו את זה.   מר ארז ברט: 

 

 הוגשה תלונה.   עו"ד תהילה סובל: 

 

רצינית  אז   ראוב: גב' רונית ויינט יותר  לבדיקה  לדעת האם מישהו לקח  רוצה  אני  עיקרון  אותו  על 

 . כי גם כאן מעלים דברים. 6את סעיף 

 

סעיף    מר ארז ברט:  לפני  רגע  רק 6אז  נשאל  ושאלתי  שאמרתי  מה  כל  ואומר,  אחזור  אני   ,

יודע שיש פה עניין מקצועי פרופר טהור, שנעשה על ידי האנשים ש הייתי    לך. כי אםמתוך זה שאני 

 חושב שזה לא נעשה בצורה מקצועית, לא הייתי מבזבז את הזמן שלנו.  

 

גם מעלה שאלות, אבל טוב, אני רוצה לשאול לגבי נושא, רגע איפה    6אז סעיף   גב' רונית ויינטראוב: 

 הפרק הזה על מתקני הספורט. 

 

 . 4פרק  גב' ענבר הוכברג: 

 

  כן. 129. 129 מר אריאל הילדסהיימר:

 

נורא   נית ויינטראוב: גב' רו נושא  הוא  מכרזים  של  הנושא  כל  תראו  אותי,  שמעניינת  שאלה  זאת 

רגיש. לא סתם יושבים על פי כל הנהלים ועבודה סיזיפית של ועדת המכרזים, ונקבע מכרז, ואומרת  

זכו   המבקרת  מ  2כאן  שעשועים  מתקני  לרכישת  סכום  מגבלת  ויש  האלה,    2-חברות,    1.5החברות 

₪    1,700,000-מיליון ₪. אחת הגיעו ל  1.5מה לי, אני לא זוכרת בדיוק את המספר. כן,  ליון ₪ נדמי
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ומשהו, השנייה נדמה לי עוד לא הגיעו אפילו למיליון ₪. אז אחת עברו את הסף, ומהשנייה לא ניצלו. 

הרבה   וזה  השוויון?  ועיקרון  למכרזים,  הולכים  מה  בשביל  שדורש אז  דבר  זה  תשמעו  בדיקה    יותר, 

   -בה יותר רציניתהר

 

  -אמרה המבקרת בישיבה האחרונה  מר אילן כהן:

 

 איך בכלל קורה כזה דבר?   גב' רונית ויינטראוב: 

 

זה   מר אילן כהן: הגון  הכי  שקוף,  הכי  נכון,  שהכי  האחרונה  בישיבה  המבקרת  אמרה 

 מכרזים, נכון?  

 

   -נכון. נו? אז למה גב' רונית ויינטראוב: 

 

 דרך המלך.  מר:הילדסהיי מר אריאל 

 

אז אני שואלת עכשיו, היה מכרז, ואנחנו רואים שבפועל, המכרז קבע משהו  גב' רונית ויינטראוב: 

  -מיליון ₪ 1.5ובפועל עושים משהו אחר. אומרים מהחברה הזאת מותר לקנות רק 

 

 ... הגורמים המקצועיים מכינים את המכרז, לא אנחנו.   מר אילן כהן:

 

 אבל אתם לא יכולים, אין להם שום רשות לעבור על זה.  אוב: ית ויינטרגב' רונ

 

   -לא, אני חושב מר אריאל הילדסהיימר:
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   -אני חושבת שזה עניין של ניהול ובקרה. וכאן אני כן פונה אליך אריאל גב' רונית ויינטראוב: 

 

 תגידי, את קראת את הדו"ח.  מר אריאל הילדסהיימר:

 

   -אתה מבקר כי איך ב: גב' רונית ויינטראו

 

 את קראת את הדו"ח?   מר אריאל הילדסהיימר:

 

 אני קוראת את הכול.   גב' רונית ויינטראוב: 

 

  -אומרת מר אריאל הילדסהיימר:

 

 אני מבקשת עכשיו תשובה מהמבקרת.  גב' רונית ויינטראוב: 

 

 לא, אבל את פונה אליי, ואז את הולכת למבקרת.   מר אריאל הילדסהיימר:

 

   -לא, אני אמרתי רק ש ויינטראוב: ב' רונית ג

 

   -רונית, בואי נעשה סדר, בואי נעשה סדר מר אריאל הילדסהיימר:

 

   -תהליכי הבקרה גב' רונית ויינטראוב: 

 

פה   מר אריאל הילדסהיימר: עיני    40יש  את  ראו  גם  האלה  והדברים  לקבלנים,  האגף  מנהל  של  פניות 

ה וגם  המבקרת  וגם  המשפטית  וגם  היועצת  חברה  גזבר  לאותה  פונה  והוא  מכותבים.  ואנחנו  אני, 
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שקצת יותר זולה, ומתרה בה, וגוער בה, ונוזף בה, וקונס אותה. ובסוף צריך לתת שירות לתושבים. 

ולכן הוא בא ואומר, אם המחיר הוא כמה אלפי שקלים, וחברה אחת שטיפה יותר זולה עושה עבודה  

לתושבים, בשירות  ופוגעת  הפנים,  כל    על  ללכת  בדבר  נאלצים  אנחנו  ושירות.  בטיחות  של  חשוב  כך 

  -לפעמים לזכיין השני, הוא עשה את זה

 

   -לא, לא, לא, יש לי שאלה גב' רונית ויינטראוב: 

 

 הוא עשה את זה גבי כל כך מסודר, כל כך מתועד עם משכ"ל, ציון לשבח.   מר אריאל הילדסהיימר:

 

  -סליחה גב' רונית ויינטראוב: 

 

 ציון לשבח אני אומר לך לא פחות.  לדסהיימר:אריאל הי  מר

 

   -אבל במקרים כאלה גב' רונית ויינטראוב: 

 

  -ואני שוב מבקש שתחזרי בך מר אריאל הילדסהיימר:

 

 -חברה לא נותנת שירות גב' רונית ויינטראוב: 

 

   -כי יש פה עבודה קשה של אנשים שעובדים מר אריאל הילדסהיימר:

 

   -ריאל, חברה נותנתא נטראוב: גב' רונית ויי

 

 ומאמצים ובואי לא נמחה בשם אני לא יודע מה, זה לא מכובד.  מר אריאל הילדסהיימר:
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   -לא, לא, לא, אני לא מוכנה בכלל, חברה נותנת גב' רונית ויינטראוב: 

 

 זה לא מכובד, כואב לי הלב, זה לא מכובד.   מר אריאל הילדסהיימר:

 

   -ותנת שירות, יש לך תחנת יציאה מכל חוזה ומכל מכרזחברה לא נ גב' רונית ויינטראוב: 

 

 זה בדיוק מה שהוא עשה, זה בדיוק מה שהוא עשה.   מר אריאל הילדסהיימר:

 

 אני כרגע מבקשת התייחסות של המבקרת.   גב' רונית ויינטראוב: 

 

 עשה את זה בצורה מסודרת... מר אריאל הילדסהיימר:

 )מדברים יחד(  

 

  -הוא מתרה והוא עובד באיום שלו ר:הילדסהיימ מר אריאל 

 

עכשיו אם אתה אומר שקודם יש בטיחות, אנחנו מדברים על משטחים שלא   גב' רונית ויינטראוב: 

 טופלו, על מתקנים שלא היו בסדר, והסגירה לא הייתה טובה. 

 

 בואי נקרא, בואי נקרא עוד פעם.  מר אריאל הילדסהיימר:

 

 בר... גם וגם.  אז אל תד גב' רונית ויינטראוב: 

 

יש פה הערה חריגה מאוד של מבקרת עירייה. אני לא ראיתי את זה, אני המון  מר אריאל הילדסהיימר:
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היטב,   ומתופעלים  מתוחזקים  והכושר  השעשועים  מתחמי  כי  התרשמה  הביקורת  בעסק,  שנים 

 ומטופחים באופן ניכר.  

 

 לעילא ולעילא.  מר חיים גולדמן: 

 

הביקורת מבקשת לציין כי מנהל יחידת ריהוט רחוב ועבודות חוץ, רן בוארון  לדסהיימר:מר אריאל הי

אני מוסיף, הוא מעורה בכל הפרטים הנוגעים, פשוט זו הערה חריגה ברמת המחמאה שהיא נותנת פה 

 . למערכת

 

 הכול טוב ויפה.   גב' רונית ויינטראוב: 

 

   -לבוא ולתפוס עכשיו מר אריאל הילדסהיימר:

 

   -מכרזים אתה אמור יינטראוב: ' רונית וגב

 

  -התחום הזה מנוהל ברעננה מר אריאל הילדסהיימר:

 

  -זה נמצא בראש הדו"ח, זה מתריע גב' רונית ויינטראוב: 

 

  -אגב זה גם בקדנציות הקודמות מר אריאל הילדסהיימר:

 

 עוד פעם קדנציות קודמות.  גב' רונית ויינטראוב: 

 

הז מר אריאל הילדסהיימר: ומעולה התחום  מצוין  מנוהל  הוא  מצוין,  מנוהל  הפוך,  להגיד  בא  אני  ה, 
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הרבה שנים, ובטח בקדנציה הזו שיש גם תכנית אב לשדרוג של מתקני המשחקים. אז בואי תקראו  

 את הדו"ח כמו שצריך.  

 

סעיפים גב' רונית ויינטראוב:  בכמה  פניות,  על  פה  מדובר  לציין,  משהו  עוד  רוצה  אני  אגב   דרך 

על מה    מדובר  בין  קשר  אין  כאילו  הטאבו.  על  שמדבר  בסעיף  וגם  ונסגר,  שטופל  שאמרו  פניות 

שמעבירים בהודעה שטופל והכול, לבין מה שקורה בשטח. אז גם על זה צריך לשים לב. אני מדברת  

 על דברים, כי יש שם דברים שהם... שמראים תהליכי פיקוח בקרה וניהול של העירייה. 

 

  -אבל מי שקרא את הדו"ח לדסהיימר:מר אריאל הי

 

   -ואני אחזור לדוגמא גב' רונית ויינטראוב: 

 

   -מי שקרא את הדו"ח על הטאבו כמו שצריך מר אריאל הילדסהיימר:

 

 רגע, אל תפסיק אותי.   גב' רונית ויינטראוב: 

 

  -ולא סלקטיבית רואה שנבנה נוהל ומונתה בעלת תפקיד מר אריאל הילדסהיימר:

 

  -אף אחד לא קורא סלקטיבית ראוב: נית ויינטגב' רו

 

 אבל תשאלי את הגורם המבקר.  מר אריאל הילדסהיימר:

 

   -אני פשוט לא יכולה כרגע גב' רונית ויינטראוב: 
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 תשאלי את הגורם המבקר.  מר אריאל הילדסהיימר:

 

 להקריא פה את כל הליקויים.  גב' רונית ויינטראוב: 

 

 רם המבקר. לי את הגותשא מר אריאל הילדסהיימר:

 

   -אריאל, מה שצריך גב' רונית ויינטראוב: 

 

 איזו עבודה נעשתה.   מר אריאל הילדסהיימר:

 

  -אריאל, נעשית עבודה נהדרת גב' רונית ויינטראוב: 

 

איזו רמה של רצינות. יושב פה גזבר העירייה שביחד עם מהנדס העיר הוביל   מר אריאל הילדסהיימר:

  -שנותן. באנו לאת תהליך של התיקו

 

 אריאל, הכול בסדר.   גב' רונית ויינטראוב: 

 

לך  מר אריאל הילדסהיימר: תודה  יוסי,  לך  תודה  זה.  את  להגיד  צריך  שינינו.  פה  גם  שינינו,  פה  וגם 

  -חיים מלמן, תודה לך רויטל סלומון

 

   -אריאל, כרגע מדובר גב' רונית ויינטראוב: 

 

  -לכם שלקחתם את המצב המקולקל שהיהית, תודה תודה לך עמ מר אריאל הילדסהיימר:
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 על כספי, למשל כספי השבחה שיכולים לרדת לטמיון בגלל תהליך ידני.   גב' רונית ויינטראוב: 

 

   -ועשיתם סדר ועשיתם נוהל עם איזו, והגדרתם מנהלת, והגדרתם מדדי זמן מר אריאל הילדסהיימר:

 

 א רלוונטי מה היה.  , כבר ל2120אנחנו מדברים על  גב' רונית ויינטראוב: 

 

 אנחנו מודים לך בשם תושבי רעננה, באמת. תודה רבה לכם.  מר אריאל הילדסהיימר:

 

   -כבר לא רלוונטי 2021-ב גב' רונית ויינטראוב: 

 

צריך להגיד להם תודה, הם עבדו קשה כדי לשפר את הברדק שהיה בתחום   מר אריאל הילדסהיימר:

 הזה. 

 

   -ל, אריאל, אריאלאריא אוב: גב' רונית ויינטר

 

 הם עבדו קשה, הם עבדו קשה.  מר אריאל הילדסהיימר:

 

  -אריאל אתה כאן מפריע לי  גב' רונית ויינטראוב: 

 

 אני אומר לך את האמת,   מר אריאל הילדסהיימר:

 

 לא מפריע לך, הוא אומר לך את האמת. הוא לא מפריע לך.  מר חיים ברוידא: 

 

 ר לך האמת.  אני אומ :מר אריאל הילדסהיימר
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  -את מפריעה מר חיים ברוידא: 

 

 צריך לכתוב להם מכתב.   מר אריאל הילדסהיימר:

 

   -אני מראה לך גב' רונית ויינטראוב: 

 

   -מכתב תודה מר אריאל הילדסהיימר:

 

   -הבעיה היא לא הם, הבעיה היא תהליכי בקרה וניהול של העירייה גב' רונית ויינטראוב: 

 

 אנחנו גאים בך על תהליכי... :ילדסהיימרמר אריאל ה 

 )מדברים יחד(  

 

 מי בעד אישור הסיכומים או הצעות של ועדת הביקורת? מי בעד?  מר חיים ברוידא: 

 

 מה אתם מצביעים?   גב' רונית ויינטראוב: 

 

  -המלצת ועדת מר אריאל הילדסהיימר:

 

 קורת. אישור המלצת ועדת ביקורת. המלצת ועדת הבי מר חיים ברוידא: 

 דברים יחד(  )מ

 

 על ההמלצות של הוועדה לפי הפקודה.  מר אריאל הילדסהיימר:
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 רגע, רגע, על מה מצביעים?  מר מיכאל רייזמן: 

 

 המלצות של ועדת הביקורת.  עו"ד תהילה סובל: 

 

 על מה?   מר ארז ברט: 

 

 על ההמלצות של ועדת הביקורת.  מר מיכאל רייזמן: 

 

 בעד?  חבר'ה מי אוקיי  מר חיים ברוידא: 

 

 לא, אתה תחכה ליו"ר הוועדה, אתה תחכה.   גב' רונית ויינטראוב: 

 )מדברים יחד(  

 

 סיימנו את הישיבה...   מר חיים ברוידא: 

 

 חייבים להצביע על זה? על זה שהגשנו את הדו"ח?   : אנה פוזמנטירגב' 

 

 לא, על ההמלצות.    מר ארז ברט: 

 

 יא לא מנהלת את הישיבה פה. או לא, ה תחליטי אם מצביעים מר חיים ברוידא: 

 

 אני לא הבנתי על מה מצביעים.  : אנה פוזמנטירגב' 
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 על המלצות ועדת הביקורת.  גב' ענבר הוכברג: 

 )מדברים יחד(  

 

 זה פשוט בושה איך שאתה מנהל את הישיבה.   גב' רונית ויינטראוב: 

 

 מי נגד? מי נגד? מי נגד? מי בעד?  מר חיים ברוידא: 

 רים יחד(  )מדב

 

 ( יצאו מהישיבהואלי אלוש חברי סיעת מר"צ  4)

 

בושה וחרפה, לא ממלאים את תפקידם לציבור. הם לא ממלאים את תפקידם  מר חיים גולדמן: 

 בלילה.   00:00לציבור. הם צריכים לשבת פה כמו שהם הכריחו אותנו עד 

 

 הייתה הצבעה? הייתה הצבעה?   מר ארז ברט: 

 

 שנבחרו על ידי...  חרפה. אנשים .. בושה ו. מר חיים גולדמן: 

 

 הצבענו?   מר ארז ברט: 

 )מדברים יחד(  

 

 הם מועלים בתפקידם. במקום לשבת פה על הכיסאות... במקומות שלהם.   מר חיים גולדמן: 

 

  -אוקיי הצבעה חוזרת. מי בעד מר חיים ברוידא: 
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 אישור המלצות ועדת ביקורת.   מר ארז ברט: 

 

 ועדת הביקורת?   אישור המלצותמי בעד  : מר חיים ברוידא

 

 יו"ר הוועדה...    מר אילן כהן:

 

 אוקיי, יופי.  מר חיים ברוידא: 

 

 . 9 מר אריאל הילדסהיימר:

 

 מי נגד? אין.  מר חיים ברוידא: 

 

 תשאל מי לא נוכח. מי לא נמצא.   גב' מיכל ברם:

 )מדברים יחד(  

 

 בושה וחרפה.   מר חיים גולדמן: 

 

 . 2021ביקורת לשנת את המלצות ועדת הביקורת על דו"ח פה אחד לאשר החליטה ר מועצת העי

 

 . 2021דין וחשבון הממונה על תלונות הציבור לשנת  . 2

 

 דין וחשבון הממונה על תלונות הציבור, בבקשה.   מר חיים ברוידא: 

 )מדברים יחד(  
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 דווקא, זה לא אתם תעשו  חבר'ה אם אתם חושבים שאנחנו יושבים פה כדי ש מר חיים ברוידא: 

 עובד, זה לא עובד.  

 

 אתה מנסה פה...   : זמנטיראנה פוגב' 

 

 מספיק כבר עם המשחק הזה.  מר חיים ברוידא: 

 

 אין אף אחד, כולם הלכו הביתה.  : אנה פוזמנטירגב' 

 

 מספיק כבר עם המשחק הזה. תפסיקו עם המשחק הזה. טוב יאללה.   מר חיים ברוידא: 

 

חו  גב' גלית פלג: פי  צריכה  על  אני  הציבק  תלונות  על  כממונה  לכם  דו"ח  להגיש  את  ור 

ידי   על  נבחנו  ידי הציבור, לאחר שחלק מהם  על  תלונות  הוגשו  זו  גם בשנה  תלונות הציבור השנתי. 

כ אליי  הוגשו  הציבור.  פניות  ידי  על  שנמצא    50-העירייה  מה  מוצדקות.  כלא  נמצאו  רובם  תלונות. 

 ופל באופן מיידי. זה הכול.  ת לטיפול, וטהרלוונטיומוצדק הועבר ליחידות 

 

 באמת תודה לך... מי בעד?  חיים ברוידא: מר 

 

 צריך הצבעה גלית?   מר אריאל הילדסהיימר:

 

 כן.   גב' גלית פלג:

 

  -אוקיי צריך הצבעה מי בעד מר חיים ברוידא: 
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 לא מצביעים. לא מצביעים.   מר ארז ברט: 

 

 ביעים. זה. זה לא מצביעים על לא מצ מר מיכאל רייזמן: 

 

 . 2022בעד אישור דו"ח הממונה על תלונות הציבור לשנת  טוב מי מר חיים ברוידא: 

 

 מה מצביעים על זה תהילה?  מר מיכאל רייזמן: 

 

 לא נראה לי.  עו"ד תהילה סובל: 

 

 בעד מה?   מר ארז ברט: 

 

   -בעד ההמלצות של מר חיים ברוידא: 

 

 ל.  צות פה אבאין המל  מר ארז ברט: 

 

 יש, יש, יש.   כהן: מר אילן

 

 אין המלצות.   : מר ארז ברט

 

 היא אמרה לך.    מר אילן כהן:

 

 אין המלצות.  עו"ד תהילה סובל: 
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 אין פה המלצות.   מר מיכאל רייזמן: 

 

 לא צריך להצביע?   מר חיים ברוידא: 

 

 יאללה לא מצביעים, בסדר.  גב' ענבר הוכברג: 

 

        

  _____________ _ ________           ___ ___________________ 

 מר אריאל הילדסהיימר                מר חיים ברוידא                       

 מנכ"ל העירייה                    ראש העיר                


